СИСТЕМАТИЗОВАНИЙ БЮЛЕТЕНЬ НОВИХ НАДХОДЖЕНЬ

(листопад–грудень 2013 р.)

ЗМІСТ

Дисертації та автореферати дисертацій
Філософські науки
09.00.03 Соціальна філософія та філософія історії
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
12.00.11 Міжнародне право
12.00.12 Філософія права
Державне управління
25.00.02 Механізм державного управління
Педагогічні науки
13.00.01 Загальна педагогіка та історія педагогіки
Психологічні науки
19.00.06 Юридична психологія
Соціальні комунікації
27.00.03 Книгознавствобібліотекознавствобібліографознавство
Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідницька робота
Юридична освіта
Теорія держави і права
Історія держави і права
Конституційне право
Адміністративне право
Інформаційне право
Фінансове право
Зобов’язальне право
Право інтелектуальної власності
Спадкове право
Господарське право
Сімейне право
Земельне право
Екологічне право
Аграрне (сільськогосподарське)право
Трудове право
Право соціального забезпечення
Кримінологія
Кримінально-виконавче право
Система судових органів
Система органів прокуратури
Цивільний процес
Кримінальний процес
Криміналістика
Філософія держави і права
Держава і право зарубіжних країн
Країнознавство
Соціологія
Історія
Економіка
Політика
Безпека життєдіяльності
Культура
Освіта. Педагогіка
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство. Бібліографознавство
Мовознавство
Літературознавство
Художня література (твори)
Мистецтвознавство
Релігієзнавство
Філософія
Логіка
Етика
Психологія
Довідкові видання
Бібліографічні видання
Електронні ресурси
Повнотекстові документи

Умовні позначення місця знаходження

хр      – книгосховище
н/аб     – абонемент наукової літератури
студ/аб  – студентський абонемент
ДБВ     – науково-бібліографічний відділ
ч. з. № 1  – читальний зал № 1
ч. з. № 2  – читальний зал № 2
з/п      – зал періодики
філ. № 1 – філія № 1 (вул. Динамівська4)
філ. № 2 – філія № 2 (вул. Пушкінська106)
код.     – інформаційно–кодифікаційний відділ
ВРК     – відділ рідкісних видань (вул. Пушкінська70)
навч. від. – навчальний відділ
Крим. ф–т – Кримський юридичний інститут
Полт. ф–т – Полтавський юридичний інститут

Дисертації та автореферати дисертацій
ВРК
Філософські науки
09.00.03 Соціальна філософія та філософія історії
Ємельянова Ю. П. Етнос як суб'єкт соціокультурної реальності (соціально-філософський аналіз) : автореф. дис. ... д-ра філософ. наук : 09.00.03 / Ю. П. Ємельянова ; наук. конс. О. О. Чемшит ; Севатопол. нац. техніч. ун-т. – Д.2013. – 32 с.
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
(12.00.01 Теория и история права и государства; история учений о праве и государстве)
Бабаджанян К. А. Взаимная ответственность личности и государства как основа гармонизации взаимоотношений между ними (теоретико-правовой аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / К. А. Бабаджанян ; рук. работы Н. И. Матузов ; Сарат. гос. юрид. акад., Рос. акад. нар. хоз-ва и гос. службы при Президенте РФ. – Саратов, 2013. – 22 с.
Баскова А. В. Управление монастырским имуществом в XVI-XVII вв.: историко-правовое исследование (на материалах монастырей Белозерско-Вологодского края) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / А. В. Баскова ; рук. работы И. А. Исаев ; Моск. гос. юрид. акад., Рос. акад. правосудия. – М., 2013. – 26 с.
Васильева Н. В. Юридические и неюридические средства в системе правового регулирования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Н. В. Васильева ; Омск. акад. МВД РФ, Барнаул. юрид. ин-т МВД России. – Омск, 2013. – 23 с.
Габінет Д. А. Форма української держави: еволюція вітчизняної політико-правової думки у період між світовими війнами : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Д. А. Габінет ; кер. роботи О. М. Биков ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 20 с.
Гончаров В. В. Офіційне тлумачення юридичних норм як засіб встановлення і трансформації їх змісту : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / В. В. Гончаров ; наук. кер. П. М. Рабінович ; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – Л., 2012. – 16 с.
Грахоцкі А. П. Прававое становішча Рускай праваслаунай і рымска-каталіцкай цэрквау на беларускіх землях (1863-1905 гг.) : автореф. дис. ... канд. юрыд. наук : 12.00.01 / А. П. Грахоцкі ; кір. роботи В. А. Кадаубовіч ; Гомел. дзярж. ун-т ім. Ф. Скарыны. – Мінск, 2013. – 24 с.
Зубенко А. В. Акти тлумачення норм права в системі правових актів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / А. В. Зубенко ; наук. кер. В. І. Акуленко ; Ін-т політології і права Нац. пед. ун-ту ім. Драгоманова. – К., 2013. – 20 с.
Ісакова В. М. Право на правову допомогу: поняттяособливостігарантії : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / В. М. Ісакова ; наук. кер. О. В. Петришин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 19 с.
Ісакова В. М. Право на правову допомогу: поняттяособливостігарантії : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / В. М. Ісакова ; наук. кер.: О.  В. Петришин ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 207 с.
Левицька Н. О. Нормативно-правовий інститут: загальнотеоретична характеристика : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Н. О. Левицька ; наук. кер. Л. А. Луць ; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – Л., 2013. – 19 с.
Личко B. C. Поняття та види правової допомоги в Україні: загальнотеоретичне дослідження : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / B. C. Личко ; кер. роботи В. В. Завальнюк ; Одес. юрид. акад. – О., 2013. – 24 с.
Лукашевич Д. А. Распад СССР: историко-правовое исследование : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Д. А. Лукашевич ; рук. работы Т. Е. Новицкая ; Моск. гос. у-т им. М. В. Ломоносова, Ин-т государства и права РАН. – М., 2013. – 26 с.
Матат Ю. І. Прогалини в законодавстві та засоби їх подолання в юридичній практиці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Ю. І. Матат ; наук. кер. І. В. Процюк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Матат Ю. І. Прогалини в законодавстві та засоби їх подолання в юридичній практиці : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Ю. І. Матат ; наук. кер. І. В. Процюк ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 200 с.
Рогов А. П. Особенности государственного принуждения в правовом государстве : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / А. П. Рогов ; рук. работы А. А. Воротников ; офиц. оппон.: Н. Н. Вопленко, Т. М. Бугрова ; Сарат. гос. юрид. акад., Пенз. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Романюк Є. О. Основні властивості права в контексті природно-правового та позитивістського праворозуміння : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Є. О. Романюк ; кер. роботи О. Л. Богініч ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2013. – 20 с.
Сардаева О. Г. Установление фактических обстоятельств дела как основа квалификации юридически значимого поведения : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / О. Г. Сардаева ; рук. работы В. Л. Кулапов ; Сарат. гос. юрид. акад., Морд. гос. ун-т. им. Огарева. – Саратов, 2013. – 26 с.
Фролова Е. А. Неокантианство в русской фмлософии права во второй половине XIX - первой половине XX века : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.01 / Е. А. Фролова ; науч. конс. М. Н. Марченко ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова, Рос. акад. правосудия. – М., 2013. – 55 с.
Чистякова Ю. В. Методологічна роль семіотичного підходу у порівняльно–правовому пізнанні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.01 / Ю. В. Чистякова ; кер. роботи М. А. Дамірлі ; Одес. юрид. акад. – О., 2013. – 24 с.
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
(12.00.02 Конституционное право; конституционный судебный процесс; муниципальное право)
Аль-Мухамед Г. З. А. Конституционное право на судебную защиту и гарантии эффективной реализации в России и Республике Ирак : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Г. З. А. Аль-Мухамед ; рук. работы Т.  Д. Зражевская ; ВГУ, Моск. гос ун-т им. Ломоносова. – М., 2013. – 24 с.
Васильев С. А. Конституционно-правовые основы взаимодействия общественных объединений с правоохранительными органами России в сфере защиты прав и свобод человека и гражданина : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / С. А. Васильев ; рук. работы В. В. Таболин ; Акад. упр. МВД России, Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. экономики". – М., 2013. – 23 с.
Вискулова В. В. Гарантии избирательных прав граждан в современной России: вопросы теории и практики : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / В. В. Вискулова ; науч. конс. С. А. Авакьян ; Моск. гос. ун-т им. Ломоносова, Акад. нар. хоз. и гос. службы при Президенте РФ. – М., 2013. – 48 с.
Говорун С. О. Конституционный принцип равенства прав и свобод человека и гражданина независимо от имущественного положения в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / С. О. Говорун ; рук. работы Г. Н. Комкова ; Сарат. гос. ун-т им. Чернышевского, Ин-т государства и права РАН. – М., 2013. – 27 с.
Лексин И. В. Конституционно-правовые проблемы территориального устройства современного государства (особенности России и зарубежный опыт) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.02 / И. В. Лексин ; науч. конс. С. А. Авакьян ; Моск. гос. ун-т им. Ломоносова, Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. экономики". – М., 2013. – 54 с.
Новикова М. В. Клерикальное государство и церковь. Взаимоотношения церкви и государства в Израиле и в сопредельных странах : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / М. В. Новикова ; рук. работы И. А. Алебастрова ; Моск. гос. юрид. акад., Ин-т государства и права РАН. – М., 2013. – 35 с.
Ширей Б. О. Конституционные основы сохранения исторического и культурного наследия Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.02 / Б. О. Ширей ; рук. работы В. И. Радченко ; Сарат. гос. юрид. акад., Пенз. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
(12.00.03 Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право)
Волошин В. О. Правове регулювання договірних відносин у сфері промислової власності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. О. Волошин ; наук. кер. Ю. Л. Бошицький ; Київ. ун-т права. – К., 2012. – 19 с.
Гаврилов Д. А. Правовая защита от недобросовестной конкуренции в сфере исключительных прав на средства индивидуализации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Д. А. Гаврилов ; рук. работы С. А. Паращук ; Моск. гос. ун-т им. Ломоносова, Ин-т государства и права РАН. – М., 2013. – 21 с.
Гасанов З. У. Наследование земельных участков и имущественных прав на них : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / З. У. Гасанов ; рук. работы З. Ф. Сафин ; Казан. (Приволж.) федер. ун-т, С-Петерб. ун-т. – Казань, 2013. – 21 с.
Герасимовський С. В. Недійсність правочиніввчинених під впливом насильства та погрози : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / С. В. Герасимовський ; наук. кер. Є. О. Харитонов ; Одес. юрид. акад. – О., 2013. – 20 с.
Гуменюк В. І. Особливості розгляду зовнішньоторгових спорів комерційним арбітражем України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. І. Гуменюк ; наук. кер. В. І. Семчик ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2012. – 16 с.
Добкіна К. Р. Цивільно-правовий статус торгово-промислової палати України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / К. Р. Добкіна ; наук. кер. В. В. Мусієнко ; Київ. ун-т права. – К., 2012. – 17 с.
Другова В. А. Договір іпотеки за цивільним законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. А. Другова ; наук. кер. М. В. Венецька ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2010. – 18 с.
Ефимцева Т. В. Место инновационного права в системе отраслей российского права : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.03 / Т. В. Ефимцева ; науч. конс. Л. Г. Ефимова ; Моск. гос. ун-т им. Ломоносова. – М., 2013. – 48 с.
Єрошенко О. Б. Правове регулювання наказаного провадження за законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. Б. Єрошенко ; наук. кер. Л. М. Зілковська ; Одес. нац. ун-т ім. Мечнікова. – О., 2013. – 20 с.
Іванчулинець Д. В. Законне представництво у цивільному процесі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Д. В. Іванчулинець ; наук. кер. П. Ф. Немеш ; Закарп. держ. ун-т. – К., 2012. – 20 с.
Ковальська В. С. Юридичний факт як підстава зміни та припинення сімейних правовідносин : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. С. Ковальська ; наук. кер. С. Д. Гринько ; Хмельн. ун-т упр. та права. – О., 2013. – 22 с.
Комаров В. А. Лікарські засоби як об'єкти цивільних прав : автореферат дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. А. Комаров ; наук. кер. Р. Б. Шишка ; Київ. ун-т права. – К., 2012. – 19 с.
Костина К. В. Гражданско-правовые средства охраны прав потребителей услуг подвижной радиотелефонной связи : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / К. В. Костина ; рук. работы А. В. Михайлов ; Казан. (Приволж.) федер. ун-т, Моск. гос. юрид. акад. – Казань, 2013. – 27 с.
Красавчикова Л. И. Правовое положение общества с ограниченной ответственностью по законодательству Российской Федерации и Федеративной Республики Германия (сравнительно-правовое исследование) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Л. И. Красавчикова ; рук. работы Л. Ю. Василевская ; Моск. гос. юрид. акад., Урал. гос. юрид. акад. – М., 2013. – 27 с.
Лобан О. Л. Відшкодування шкодизавданої життю та здоров'ю військовослужбовців : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. Л. Лобан ; наук. кер. Є. О. Харитонов ; Одес. юрид. акад. – О., 2013. – 20 с.
Матвиенко Д. В. Защита авторских прав иностранных граждан в Российской Федерации и в странах Европейского союза : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Д. В. Матвиенко ; рук. работы И. В. Шугурова ; Сарат. гос. юрид. акад., Сарат. гос. соц.-эконом. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Мигалюк Л. В. Непойменовані договори в цивільному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Л. В. Мигалюк ; наук. кер. В. В. Луць ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2013. – 20 с.
Мусин Э. Ф. Система гражданско-правовых средств в области природопользования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Э. Ф  Мусин ; рук. работы З. Ф. Сафин ; Казан. (Приволж.) федерал. ун-т, Рос. акад. нар. хоз-ва и гос. службы при Президенте РФ. – Казань, 2013. – 21 с.
Нечипоренко В. В. Цивільно-правове регулювання перестрахування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. В. Нечипоренко ; наук. кер. Г. В. Єрьоменко ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2012. – 20 с.
Паракуда О. В. Гарантія як спосіб забезпечення виконання зобов'язання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. В. Паракуда ; наук. кер. О. В. Дзера ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2012. – 17 с.
Сабирова Т. Р. Договор энергоснабжения в системе гражданско-правовых договоров : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Т. Р. Сабирова ; рук. работы Д. Х. Валеев ; Казан. (Приволж.) федер. ун-т, Перм. гос. нац. исслед. ун-т. – Казань, 2013. – 25 с.
Сайфутдинова И. К. Гражданско-правовая защита владения земельным участком : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / И. К. Сайфутдинова ; рук. работы З. Ф. Сафин ; Казан. (Приволж.) федер. ун-т, НИУ. – Казань, 2013. – 19 с.
Семків В. В. Договори у сфері використання природних ресурсів: цивільно-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. В. Семків ; наук. кер. Н. Р. Кобецька ; Прикарп. нац. ун-т ім. Стефаника. – К., 2013. – 20 с.
Татаринцева К. Н. Ограничения прав участников рынка ценных бумаг при обороте акций : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / К. Н. Татаринцева ; рук. работы Г. Д. Отнюкова ; Моск. гос. юрид. акад., ИГП РАН. – М., 2013. – 25 с.
Тимошенко О. А. Касаційне провадження у цивільному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. А. Тимошенко ; наук. кер. Б. К. Левківський ; Київ. ун-т права. – К., 2012. – 19 с.
Трофимова Е. В. Правовые механизмы легитимации субъектов предпринимательства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / Е. В. Трофимова ; рук. работы И. В. Ершова ; Моск. гос. юрид. акад, Рос. акад. правосудия. – М., 2013. – 30 с.
Хачатрян В. С. Міжнародні договори України про правову допомогу як форма уніфікації колізійного регулювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / В. С. Хачатрян ; наук. кер. Д. В. Задихайло ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – К., 2013. – 20 с.
Чепис О. І. Інтереси в цивільному праві: сутністьмісце та особливості захисту : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.03 / О. І. Чепис ; наук. кер. Ю. М. Бисага ; Ужгород. нац. ун-т. – Х., 2010. – 16 с.
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
(12.00.05 Трудовое право; право социального обеспечения)
Абдуллаев Э. Э. Сравнительная характеристика отдельных институтов трудового права Российской Федерации и Объединенных Арабских Эмиратов: правовое исследование : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Э. Э. Абдуллаев ; рук. работы Е. Ю. Забрамная ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова, Рос. прав. акад. М-ва. юстиции РФ. – М., 2013. – 21 с.
Бартків А. Я. Особливості правового регулювання праці працівниківщо працюють у фізичних осіб за трудовим договором : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / А. Я. Бартків ; наук. кер. Б. Г. Розовський ; Східноукр. нац. ун-т ім. В. Даля. – К., 2012. – 20 с.
Вісьтак М. Я. Міжнародно-правові акти в системі джерел трудового права України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / М. Я. Вісьтак ; наук. кер. П. Д. Пилипенко ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – К., 2012. – 16 с.
Вусенко Ю. В. Правові відносинищо забезпечують функціонування індивідуальних трудових відносин : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Ю. В. Вусенко ; наук. кер. І. М. Якушев ; Волин. нац. ун-т ім. Л. Українки. – К., 2012. – 16 с.
Девізоров Д. С. Правове регулювання укладення трудового договору з особливими категоріями працівників : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Д. С. Девізоров ; наук. кер. О. М. Ярошенко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2012. – 20 с.
Ісаєв Ю. В. Спеціальні підстави розірвання трудового договору з ініціативи роботодавця : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Ю. В. Ісаєв ; наук. кер. С. М. Прилипко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2012. – 20 с.
Кравченко О. О. Дисциплінарна відповідальність посадових осіб митної служби України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / О. О. Кравченко ; наук. кер. С. М. Прилипко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2012. – 19 с.
Махмадуллоев Н. Р. Правовое регулирование трудовых отношений трудящихся-мигрантов в Республике Таджикистан - члене Евразийского экономического союза : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Н. Р. Махмадуллоев ; рук. работы З. А. Икрами ; Ин-т философии, политологии и права АН Респ. Таджикистан, Акад. труда и соц. отношений. – Душанбе, 2013. – 26 с.
Менкенов А. В. Трудовой стаж и его роль в праве социального обеспечения : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / А. В. Менкенов ; рук. работы З. А. Кондратьева ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова. – М., 2013. – 26 с.
Рошканюк В. М. Правове регулювання соціального захисту в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / В. М. Рошканюк ; наук. кер. Ю. М. Бисага ; Ужгород. нац. ун-т. – К., 2012. – 19 с.
Русаль Л. М. Юридичні факти як підстава припинення індивідуальних трудових правовідносин : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Л. М. Русаль ; наук. кер. В. Я. Бурак ; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – К., 2012. – 16 с.
Саурин С. А. Правовое регулирование оплаты труда работников бюджетной сферы : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / С. А. Саурин ; рук. работы А. М. Куренной ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова, НИУ "Высш. шк. экономики". – М., 2013. – 31 с.
Соцький А. М. Правове регулювання організації праці у контексті сучасного розвитку економіки : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / А. М. Соцький ; наук. кер. В. І. Щербина ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2012. – 20 с.
Черновська С. М. Правове регулювання трудових відносин наукових працівників : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / С. М. Черновська ; наук. кер. Н. М. Хуторян ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2012. – 20 с.
Шелеп І. Ф. Трудовий юрисдикційний процес : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / І. Ф. Шелеп ; наук. кер. П. Д. Пилипенко ; Волин. нац. ун-т ім. Л. Українки. – К., 2012. – 16 с.
Яценко Т. П. Правове регулювання служби працівників органів внутрішніх справ за контрактом : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.05 / Т. П. Яценко ; наук. кер. О. М. Бандурка ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – К., 2012. – 18 с.
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
(12.00.06 Земельное право; природоресурсное право; экологическое право; аграрное право)
Василишина М. И. Правовое обеспечение публичных интересов в лесном законодательстве : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.06 / М. И. Василишина ; рук. работы М. И. Васильева ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова, Сарат. гос. юрид. акад. – М., 2013. – 28 с.
Головкін О. В. Правове регулювання екологічного контролю та нагляду в Україні: теорія і практика : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.06 / О. В. Головкін ; наук. конс. В. В. Костицький ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2013. – 32 с.
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
(12.00.04 Финансовое право; налоговое право; бюджетное право)
Аббасов Т. О. Проблемы финансово-правового регулирования ипотечного жилищного кредитования: федеральный и региональный аспекты : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Т. О. Аббасов ; Сарат. гос. юрид. акад., Северо-Кавказ. федер. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Баклан О. В. Адміністративно-правове регулювання підприємництва в Україні (теоретико-прикладний аспект) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Баклан ; наук. конс. В. І. Курило ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористув. України. – К., 2013. – 39 с.
Бєлік І. Б. Правове регулювання оподаткування електронної комерції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. Б. Бєлік ; наук. кер. С. Ф. Константінов ; МАУП. – К., 2013. – 19 с.
Бова И. А. Финансово-правовые основы института банковской тайны в Российской Федерации: проблемы теории и практики : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / И. А. Бова ; рук. работы Е. Н. Пастушенко ; Сарат. гос. юрид. акад., Ростов. гос. экон. ун-т. – Саратов, 2013. – 22 с.
Бутко П. Є. Правовий статус фізичних осіб-платників податків : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / П. Є. Бутко ; кер. роботи Г. В. Россіхіна ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2013. – 20 с.
Васильків Ф. Ф. Адміністративно-правовий режим та діяльність органів внутрішніх справ у районі проведення спецоперацій : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Ф. Ф. Васильків ; наук. кер. М. В. Лошицький ; Львів. ун-т бізнесу та права. – Л., 2012. – 20 с.
Волков В. Ю. Адміністративно-правове регулювання в галузі стандартизації та сертифікації в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. Ю. Волков ; кер. роботи Л. Р. Біла-Тіунова ; Одес. юрид. акад. – О., 2013. – 20 с.
Голубитченко М. А. Финансово-правовое регулирование банковского надзора (российский и международно-правовой опыт) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / М. А. Голубитченко ; рук. работы Н. И. Химичева ; Сарат. гос. юрид. акад., Сарат. гос. социал.-эконом. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Гуржій А. В. Адміністративна відповідальність за порушення правил дорожнього перевезення небезпечних вантажів та проїзду великогабаритних і великовагових транспортних засобів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / А. В. Гуржій ; наук. кер. О. Н. Ярмиш ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 20 с.
Желеф Г. Б. Адміністративно-правове регулювання діяльності холдингових компаній : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Г. Б. Желеф ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 19 с.
Жирнова Н. А. Банковская и налоговая тайны как объекты финансово-правового регулирования : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Н. А. Жирнова ; рук. работы Д. А. Смирнов ; Сарат. гос. юрид. акад., Рос. прав. акад. М-ва. юстиции РФ. – Саратов, 2013. – 26 с.
Заяць Р. Я. Правовий аналіз обставинщо виключають адміністративну відповідальність : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Р. Я. Заяць ; наук. кер. В. Л. Ортинський ; Львів. ун-т бізнесу та права. – Л., 2012. – 20 с.
Зозуль І. В. Презумпції в адміністративному праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. В. Зозуль ; наук. кер. Т. О. Коломоєць ; Запоріз. нац. ун-т. – К., 2013. – 19 с.
Іваха В. О. Адміністративно-правове регулювання державної кадрової політики України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. О. Іваха ; наук. кер. В. В. Середа ; Львів. ун-т бізнесу та права. – Л., 2012. – 20 с.
Кір'ян В. О. Правові засади розвитку інформаційного суспільства в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. О. Кір'ян ; наук. кер. І. М. Сопілко ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Кондратенко В. М. Принципи гласності та відкритості в адміністративному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. М. Кондратенко ; кер. роботи О. М. Капля ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 20 с.
Кравцова К. М. Адміністративно-правове регулювання обігу пестицидів в сільському господарстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / К. М. Кравцова ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – Л., 2012. – 20 с.
Кротюк О. В. Принцип офіційного з'ясування всіх обставин у справі та його реалізація в адміністративному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Кротюк ; наук. кер. Д. М. Лук'янець ; Ін-т держави і права ім. Корецького. – К., 2013. – 18 с.
Куликов А. С. Финансово-правовой режим валютных операций в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. С. Куликов ; рук. работы А. А. Ялбулганов ; Нац. исслед. ун-т "Высш. шк. эк.", Финанс. ун-т при Правительстве РФ. – М., 2013. – 24 с.
Курило С. Л. Адміністративно-правові засоби взаємодії органів внутрішніх справ з органами місцевої влади з питань забезпечення громадської безпеки та громадського порядку : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. Л. Курило ; наук. кер. В. М. Гаращук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 19 с.
Курило С. Л. Адміністративно-правові засоби взаємодії органів внутрішніх справ з органами місцевої влади з питань забезпечення громадської безпеки та громадського порядку : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. Л. Курило ; наук. кер.: В. М. Гаращук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 195 с.
Куркова К. М. Організаційно-правові засади захисту прав на результати творчої діяльності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / К. М. Куркова ; наук. кер. В. І. Курило ; Нац. ун.т біоресурсів і природокористування. – К., 2013. – 21 с.
Лиходаева Н. Г. Правовые основы внутреннего финансового контроля в кредитных организациях : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Н. Г. Лиходаева ; рук. работы Е. В. Покачалова ; Сарат. гос. юрид. акад., Башк. гос. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Макаревич К. А. Финансово-правовое регулирование государственно-частного партнерства в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / К. А. Макаревич ; рук. работы Е. М. Ашмарина ; Моск. гос. юрид. акад, Рос. правовая акад. М-ва юстиции РФ. – М., 2013. – 28 с.
Маркова О. О. Адміністративно-правові засади діяльності органів внутрішніх справ в договірних відносинах : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. О. Маркова ; наук. кер. Ж. В. Завальна ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Л., 2012. – 20 с.
Микулець В. Ю. Інформаційно-правові засади у сфері безпеки дорожнього руху в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. Ю. Микулець ; кер. роботи В. І. Цимбалюк ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2013. – 18 с.
Миттельман К. Г. Финансово-правовое регулирование обращения иностранной валюты на территории Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / К. Г. Миттельман ; рук. работы Н. М. Артемов ; Моск. гос. юрид. акад., Моск. гос. ин-т междунар. отношений. – М., 2013. – 22 с.
Міщенко Л. В. Принцип взаємної відповідальності держави та інших учасників публічних фінансових правовідносин : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. В. Міщенко ; наук. кер. О. П. Гетманець ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – [б. м.], 2012. – 20 с.
Мовчан Д. В. Реєстраційне провадження в діяльності органів виконавчої влади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Д. В. Мовчан ; наук. кер. О. Б. Червякова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 21 с.
Мовчан Д. В. Реєстраційне провадження в діяльності органів виконавчої влади : дис. ...  канд. юрид. наук : 12.00.07 / Д. В. Мовчан ; наук. кер. О. Б. Червякова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 181 с.
Немченко В. О. Формування внутрішнього переконання судді в адміністративному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / В. О. Немченко ; наук. кер. Т. О. Коломоєць ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 15 с.
Панфілова О. Є. Адміністративно-правові основи застосування захисних заходів у зовнішній торгівлі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. Є. Панфілова ; кер. роботи Б. А. Кормич ; Одес. юрид. акад. – О., 2013. – 21 с.
Парубець Ю. Г. Адміністративно-правові засади взаємодії державних органів влади з інститутами громадянського суспільства у забезпеченні екологічних прав : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Ю. Г. Парубець ; наук. кер. Т. О. Проценко ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 21 с.
Полонський Д. М. Забезпечення правопорядку та режиму законності патрульно-постовою службою міліції України (організаційно-правовий аспект) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Д. М. Полонський ; кер. роботи К. К. Афанасьєв ; Луган. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2013. – 18 с.
Решетников Н. А. Правовое регулирование налогооблажения субъектовоказывающих рекламные услуги : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Н. А. Решетников ; рук. работы Н. И. Химичева ; Сарат. гос. юрид. акад., Рост. гос. экон. ун-т. – Саратов, 2013. – 26 с.
Рибченко А. О. Верховенство права як принцип адміністративного судочинства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / А. О. Рибченко ; наук. кер. О. П. Рябченко ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2013. – 20 с.
Самілик Л. О. Адміністративно-правові основи регулювання охорони здоров'я громадян в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. О. Самілик ; кер. роботи С. Г. Стеценко ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2013. – 20 с.
Сівков С. В. Адміністративно-правовий статус Міністерства соціальної політики України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / С. В. Сівков ; наук. кер. О. В. Кузьменко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 16 с.
Сквірський І. О. Громадський контроль у публічному управлінні: теоретично-правові та праксеологічні аспекти : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.07 / І. О. Сквірський ; наук. конс. Т. О. Коломоєць ; Запоріз. нац. ун-т. – К., 2013. – 35 с.
Скороход І. В. Організаційно-правові засади взаємодії податкових підрозділів Міністерства доходів і зборів України з аудиторами при здійсненні фінансового контролю : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. В. Скороход ; кер. роботи М. І. Ануфрієв ; МАУП. – К., 2013. – 19 с.
Стратієнко Л. В. Адміністративно-правові засади організації та функціонування господарських судів України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Л. В. Стратієнко ; кер. роботи В. В. Конопльов ; Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2013. – 16 с.
Тандир О. В. Адміністративно-правовий захист прав суб'єктів інтелектуальної власності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. В. Тандир ; наук. кер. С. В. Слюсаренко ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування. – К., 2013. – 19 с.
Хорт І. В. Організаційно-правові засади діяльності органів внутрішніх справ в сфері охоронної діяльності: теоретико-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / І. В. Хорт ; кер. роботи М. І. Ануфрієв ; МАУП. – К., 2013. – 20 с.
Черленяк Р. Н. Правовое регулирование доходов федерального бюджета в Российской Федерации : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / Р. Н. Черленяк ; рук. работы О. В. Болтинова ; Моск. гос. юрид. акад., Рос. прав. акад. М-ва юстиции РФ. – М., 2013. – 30 с.
Чинчин М. М. Правові основи податкового адміністрування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / М. М. Чинчин ; наук. кер. О. А. Лукашев ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2013. – 20 с.
Швец А. В. Нормативно-правовое обеспечение законных интересов субъектов налоговых правоотношений : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.04 / А. В. Швец ; рук. работы Е. В. Покачалова ; Сарат. гос. юрид. акад., Моск. гос. юрид. акад.. – Саратов, 2013. – 22 с.
Шелухін О. М. Адміністративно-правові засади діяльності недержавних охоронних структур та служб безпеки : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / О. М. Шелухін ; кер. роботи С. В. Лихачов ; Донец. юрид. ін-т МВС України. – К., 2013. – 19 с.
Шкільова Н. В. Правове регулювання оподаткування нерухомості в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.07 / Н. В. Шкільова ; наук. кер. І. Є. Криницький ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – К., 2013. – 20 с.
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
(12.00.08 Уголовное право и криминология; уголовно-исполнительное право)
Бершов Г. Є. Кримінальна відповідальність за втручання в діяльність судових органів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Г. Є. Бершов ; наук. кер. О. М. Литвинов ; Харків. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 16 с.
Бортник В. А. Честь та гідність особи як об'єкт злочину : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / В. А. Бортник ; кер. роботи В. В. Коваленко ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 18 с.
Бринзанська О. В. Кримінальна відповідальність за злочинищо посягають на діяльність установ кримінально-виконавчої системи : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. В. Бринзанська ; наук. кер. О. О. Кваша ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2012. – 20 с.
Дюнова Т. В. Виконання покарання у виді довічного ув'язнення волі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Т. В. Дюнова ; наук. кер. А. Х. Степанюк ; НДІ вивч. проблем злочинності ім. акад. В. В. Сташиса НАПрН України. – Х., 2013. – 20 с.
Задорожний А. А. Запобігання злочинам у сфері службової діяльності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. А. Задорожний ; наук. кер. Ю. Е. Черкасов ; Нац. акад. внутр. справ України. – Л., 2013. – 20 с.
Короленко О. М. Кримінальна відповідальність за злочинивчинені в стані сильного душевного хвилювання : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. М. Короленко ; наук. кер. О. М. Костенко ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2012. – 20 с.
Костенко В. В. Кримінологічна характеристика та запобігання органами внутрішніх справ злочинампов'язаним з незаконним обігом підакцизних товарів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / В. В. Костенко ; наук. кер. С. Ю. Романов ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 16 с.
Кромова А. Я. Уголовно-правовая характеристика контрабандыпредусмотренной ст. 229 УК РФ : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / А. Я. Кромова ; рук. работы С. М. Кочои ; Моск. гос. юрид. акад, Вят. гос. гуманитар. ун-т. – М., 2013. – 28 с.
Лемішко Ю. Ю. Обставиниякі обтяжують покаранняза кримінальним законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Ю. Ю. Лемішко ; наук. кер. В. І. Тютюгін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Лемішко Ю. Ю. Обставиниякі обтяжують покаранняза кримінальним законодавством України : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Ю. Ю. Лемішко ; наук. кер.: В. І. Тютюгін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 235 с.
Марченко М. Ю. Кримінологічна характеристика та запобігання самовільному зайняттю земельної ділянки та самовільному будівництву : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / М. Ю. Марченко ; наук. кер. В. В. Голіна ; НДІ вивч. проблем злочинності ім. акад. Сташиса НАПрН України. – Х., 2013. – 20 с.
Морозюк С. М. Кримінально-правова характеристика злочинів проти інтересів сім'ї та підопічних (ст.ст. 164-169 КК України) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / С. М. Морозюк ; наук. кер. С. Я. Лихова ; Ін-т держави і права ім. Корецького НАН України. – К., 2012. – 18 с.
Рябчинська О. П. Теоретико-правові засади функціонування системи покарань в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / О. П. Рябчинська ; наук. конс. Т. А. Денисова ; Клас. приват. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 40 с.
Савінова Н. А. Кримінально-правова політика забезпечення інформаційного суспільства в Україні : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук : 12.00.08 / Н. А. Савінова ; наук. конс. П. Л. Фріс ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2013. – 40 с.
Терещук С. С. Застосування заохочувальних норм особливої частини кримінального права в діяльності органів внутрішніх справ України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / С. С. Терещук ; наук. кер. О. О. Житний ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 20 с.
Туєв О. А. Кримінологічні засади протидії рейдерству : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / О. А. Туєв ; наук. кер. О. М. Литвинов ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 18 с.
Шевчук Т. І. Кримінологічна характеристика та запобігання насильницьким злочинам проти життя та здоров'я особи у сільській місцевості : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.08 / Т. І. Шевчук ; наук. кер. О. М. Гумін ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – Л., 2013. – 18 с.
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
(12.00.12 Криминалистика; судебно-экспертная деятельность ; оперативнорозыскная деятельность)
Анохін А. М. Предмет доказування у кримінальних провадженнях про дорожньо-транспортні пригоди : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / А. М. Анохін ; наук. кер. О. І. Галаган ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 16 с.
Антимонов А. С. Особенности расследования преступлений совершенных несовершеннолетними женского пола : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / А. С. Антимонов ; рук. работы Е. П. Ищенко ; Юго-Запад. гос. ун-т, Башкир. гос. ун-т. – М., 2013. – 21 с.
Ахундова А. А. Захист прав підозрюваного у кримінальному провадженні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / А. А. Ахундова ; наук. кер. О. В. Батюк ; Східноєвроп. нац. ун-т ім. Л. Українки. – К., 2013. – 17 с.
Бєляєва К. В. Загальнонаукові процесуальні та правові підстави і тактика психологічного експерименту в досудовому розслідуванні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / К. В. Бєляєва ; наук. кер. В. Г. Гончаренко ; Акад. адвокатури України. – К., 2013. – 15 с.
Валігура Д. М. Оскарження до суду рішеньдій чи бездіяльності органу досудового розслідування та прокурора : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Д. М. Валігура ; наук. кер. О. І. Галаган ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 18 с.
Жеребко О. І. Судово-експертна діяльність: сутністьпринципиорганізаційні основи : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. І. Жеребко ; наук. кер. І. П. Красюк ; Класич. приват. ун-т. – Запоріжжя, 2010. – 20 с.
Круль С. М. Інформаційно-довідкове забезпечення розслідування розбоїв : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. М. Круль ; наук. кер. М. А. Погорецький ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2013. – 18 с.
Марущак Н. В. Забезпечення права особи на повагу до її гідності на стадії досудового розслідування у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / Н. В. Марущак ; наук. кер. В. П. Шибіко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – [К.], 2010. – 19 с.
Морозова Е. А. Теория и практика первоначального этапа расследования фальшивомонетничества : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Е. А. Морозова ; рук. работы Е. П. Ищенко ; Моск. гос. юрид. акакд., Воронеж. гос. ун-т. – М., 2013. – 25 с.
Подкатилина М. Л. Судебная лингвистическая экспертиза экстремистских материалов: теоретические и методические аспекты : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / М. Л. Подкатилина ; рук. работы Е. И. Галяшина ; Моск. гос. юрид. акад., Воронеж. гос. ун-т. – М., 2013. – 28 с.
РинковаО. В. Судово-екологічна експертиза в судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. В. Ринкова ; кер. роботи І. В. Гора ; Акад. адвокатури України. – К., 2013. – 19 с.
Хохряков М. А. Пределы судебного разбирательства уголовных дел в суде первой инстанции: законодательствотеорияпрактика : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / М. А. Хохряков ; рук. работы С. А. Насонов ; Моск. гос. юрид. акад., Акад. управл. МВД России. – М., 2013. – 25 с.
Чернецький О. К. Слідчий експеримент в кримінальному судочинстві: тактика і психологія : дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. К. Чернецький ; наук. кер.: В. О. Коновалова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 221 с.
Чернецький О. К. Слідчий експеримент у кримінальному судочинстві: тактика і психологія : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / О. К. Чернецький ; наук. кер. В. О. Коновалова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 19 с.
Чичиркіна С. П. Організація і тактика розслідування службових підроблень : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.09 / С. П. Чичиркіна ; наук. кер. В. В. Юсупов ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2012. – 17 с.
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
(12.00.11 Судебная деятельность, прокурорская деятельность, правозащитная и правоохранительная деятельность)
Драган О. В. Прокурорський нагляд за додержанням законів органами адміністративної юрисдикції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / О. В. Драган ; наук. кер. І. М. Козьяков ; Нац. акад. прокуратури України. – К., 2012. – 19 с.
Жданов В. А. Регулирование международной торговли в области прав на аудиовизуальные произведения по праву ВТО : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / В. А. Жданов ; рук. работы Л. П. Ануфриева ; Моск. гос. юрид. акад., Моск. гос. ун-т им. Ломоносова. – М., 2013. – 24 с.
Калюжная О. И. Международно-правовые проблемы регламентации прохода судов в Малаккском и Сингапурском проливах : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / О. И. Калюжная ; рук. работы К. А. Бекяшев ; Моск. гос. юрид. акад., Рос. ун-т дружбы народов. – М., 2013. – 25 с.
Мамедов Г. А. Функції прокуратури в Україні та Азербайджанській республіці (порівняльно-правовий аналіз) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / Г. А. Мамедов ; наук. кер. А. С. Васильєв ; Одес. нац. ун-т ім. Мечнікова. – К., 2011. – 18 с.
Сурвилло Я. В. Международно-правовая ответственность за загрязнение окружающей среды при разработке минеральных ресурсов международного района морского дна : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / Я. В. Сурвилло ; наук. кер. К. А. Бекяшев ; Моск. гос. юрид. акад., Казан. (Приволж.) федер. ун-т. – М., 2013. – 27 с.
Шайдуллина А. А. Международно-правовое регулирование устойчивого использования биологического разнообразия : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.10 / А. А. Шайдуллина ; рук. работы Г. И. Курдюков ; Казан. (Приволж.) федер. ун-т, РУДН. – Казань, 2013. – 29 с.
12.00.11 Міжнародне право
(12.00.10 Международное право; европейское право)
Бусурина Е. О. Дисциплинарная ответственность адвоката в правозащитной деятельности : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / Е. О. Бусурина ; рук. работы С. И. Володина ; Моск. гос. юрид. акад, РУДН. – М., 2013. – 30 с.
Шемшученко С. О. Міжнародно-правові стандарти у сфері захисту іноземних інвестицій : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / С. О. Шемшученко ; кер. роботи В. Г. Буткевич ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 16 с.
Юрченко О. В. Туризм у сучасному міжнародному праві: особливості регулювання та практика реалізації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.11 / О. В. Юрченко ; наук. кер. О. Л. Копиленко ; Ін-т законодавства Верхов Ради України. – К., 2013. – 20 с.
12.00.12 Філософія права
Бачинський Т. В. Формування основ правового світогляду та правової культури шкільної молоді (філософсько-правовий вимір) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Т. В. Бачинський ; наук. кер. П. М. Рабінович ; Львів. нац. ун-т ім. Франка. – Л., 2013. – 18 с.
Івашев Є. В. Взаємозв'язок антропології та аксіології права як чинник розвитку теорії прав людини : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 12.00.12 / Є. В. Івашев ; кер. роботи О. О. Бандура ; Нац. акад. внутр. справ України. – К., 2013. – 19 с.
Державне управління
25.00.02 Механізм державного управління
Бажинова О. А. Механізми комунікативної взаємодії органів публічної влади та громадськості в системі державного управління : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. : 25.00.02 / О. А. Бажинова ; кер. роботи О. І. Крюков ; Харк. регіон. ін-т держ. упр. – Х., 2013. – 20 с.
Савін Є. Є. Формування та реалізація державної політики у сфері соціалізації молоді : автореф. дис. ... канд. наук з держ. упр. : 25.00.02 / Є. Є. Савін ; кер. роботи В. Б. Дзюндзюк ; Харків. регіон. ін-т держ. упр. – Х., 2013. – 20 с.
Педагогічні науки
13.00.01 Загальна педагогіка та історія педагогіки
Мачинська Н. І. Теоретичні і методичні засади педагогічної освіти магістрантів вищих навчальних закладів непедагогічного профілю : автореф. дис. ... д-ра пед. наук : 13.00.04 / Н. І. Мачинська ; наук. конс. С. О. Сисоєва ; Львів. держ. ун-т внутр. справ. – К., 2013. – 40 с.
Психологічні науки
19.00.06 Юридична психологія
Сенчак І. І. Формування правової рефлексії майбутнього юриста на етапі підготовки у вищому навчальному закладі : автореф. дис. ... канд. юрид. наук : 19.00.06 / І. І. Сенчак ; наук. кер. І. Д. Пасічник ; НУ "Остроз. акад.". – К., 2013. – 17 с.
Соціальні комунікації
27.00.03 Книгознавствобібліотекознавствобібліографознавство
Коваленко І. П. Комунікаційні засоби формування правової культури бібліотечних фахівців : автореф. дис. ... канд. наук із соц. комунікац. : 27.00.03 / І. П. Коваленко ; наук. кер. А. А. Соляник ; Харків. держ. акад. культури. – Х., 2010. – 21 с.
Лесюк О. В. Бібліотечно-інформаційний сегмент комунікаційного середовища митної справи України: стратегії формування : автореф. дис. ... канд. наук із соц. комунікац. : 27.00.03 / О. В. Лесюк ; наук. кер. А. А. Соляник ; Харків. держ. акад. культури. – Х., 2012. – 20 с.

Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідницька робота
Організація та стан науково-дослідницької роботи Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого" у 2012 р. – Х. : Право, 2013. – 64 с.
Х.е(4Укр)л3 / О 64 											ДБВ
Збірники наукових праць
VI наукові читання присвячені пам'яті Володимира Михайловича Корецького : зб. наук. пр. / Київ. ун-т права, Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького, НАН України. – К. : Ліра-К, 2013. – 352 с.
Х.е(4УКР)л0 / Ш 79 											ч.з №1, хр
Боротьба з організованою злочинністю і корупцією (теорія і практика) / Рада нац. безпеки і оборони України, Міжвід. наук.-дослід. центр з проблем боротьби з органыз. злочинністю. – К., 2013. – № 2. – 308 с.
Я52 / Б 83												 н/аб
Порівняльне правознавство: сучасний стан і перспективи розвитку : зб. наук. пр. / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України, Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Прикарп. юрид. ін-т Львів. держ. ун-ту внутр. справ, Укр. ассоц. порівнял. правознавства. – К. : Логос, 2010. – 520 с.
Х081 / П 59 												хр
Порівняльне правознавство: сучасний стан і перспективи розвитку : зб. наук. пр. / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького, Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Львів. держ. ун-т внутр. справ, Укр. ассоц. порівнял. правознавства. – К. : Логос, 2011. – 520 с.
Х081 / П 59 												хр
Порівняльне правознавство: сучасний стан і перспективи розвитку : зб. наук. пр. / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького, Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Львів. держ. ун-т внутр. справ, Укр. ассоц. порівнял. правознавства. – Л. ; К. : Львів. держ. ун-т внутр. справ, 2012. – 652 с.
Х081 / П 59  												хр, н/аб
Порівняльне правознавство: сучасний стан і перспективи розвитку : зб. наук. пр. / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького, Нац. ун-т "Одес. юрид. акад", НАПрН України, Укр. ассоц. порівнял. правознавства. – О. : Фенікс, 2013. – 352 с.
Х081 / П 59 												хр
Проблемы законности : сб. науч. тр. / НУ "ЮАУ им. Ярослава Мудрого". – Х., 2013.
Вып. 121 – 340 с.
Вып. 122. – 318 с.
Х0я54 / П 78  									хр, з/п, н/аб, філ №1, 2, Полт. ф-т.
Судова експертиза об'єктів інтелектуальної власності: теорія і практика : наук.-практ. зб. / Нац. акад. прав. наук України, НДІ інтелект. власності. – К. : Лазурит-Поліграф, 2012. – Вип. 2. – 294 с.
Х629.214.13 + Х623.3 + Х.я4 / С 89  								ч.з №1
Федоренко B. Л. Питання теорії конституційного права і модернізації Конституції України : зб. наук. пр. / B. Л. Федоренко ; наук. ред. передмов. О. В. Скрипнюк. – К. : Ліра-К, 2013. – 190 с.
Х620 + Х.я4 / Ф 33 											хр
Матеріали науково-практичних конференційнаукових семінарів"круглих столів"
Актуальні питання кримінального процесу очима молодих дослідників : матеріали IV студент. наук. конф.м. Харків, 23 квіт. 2013 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 320 с.
Х629.3 / А 43 											           ч.з. № 1, хр
Актуальні проблеми кримінального правапроцесу та криміналістики : матеріали V міжнар. наук.-практ. конф., присвяч. ХХ-річчю Нац. акад. прав. наук України / НАПрН України, Рада адвокатів України, Міжнар. гуманітар. ун-т, НУ "Одес. юрид. акад", ЛНУ ім. І. Франка, Прикарпат. нац. ун-т ім. В. Стефаника. – О. : Фенікс, 2013. – 532 с.
Х.е(0)л0 / А 43 хр											ч.з. № 1
Актуальні проблеми науки історії держави і права : матеріали "круглого столу", присвяч. пам'яті проф. А. Й. Рогожина (Харків, 5 жовт. 2013 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НАПрН України, Асоц. випускників НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право2013. – 256 с.
Х2(4Укр) / А 43 									хр, н/аб, філ №1, 2 ,ч.з. №1
Актуальні проблеми правотворення в сучасній Україні : зб. матеріалів IV Всеукр. наук.-практ. конф. 19 квіт. 2013 р. / НАН України, Київ. ун-т права, Союз юристів України, Рівенська обласна державна адміністрація. – К. : Ліра-К, 2013. – 446 с.
Х.е(4УКР)л0 / А 43 										ч.з. № 1, хр, н/аб 
Актуальні проблеми сучасного адміністративного права : матеріали круглого столу. 22 берез. 2013 р. / Класич. приват. ун-т, Апеляц. суд Запоріз. обл., Запоріз. окруж. адмін. суд. – Запоріжжя, 2013. – 264 с.
Х621 / А 43 												хр
Державне будівництво та місцеве самоврядування в Україні та зарубіжних країнах : тези доп. та наук. повідом. V вуз. наук.-практ. конф. студ.5 груд. 2013 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Каф. держ. буд-ва. – Х., 2013. – 440 с.
Х620.6 / Д 36												 хр, н/аб
Державотворення та правотворення в період реформ: питання теорії та практики : матеріали щоріч. Всеукр. наук.-практ. конф. (Київ, 19-20 квіт. 2012 р.) : у 2 ч. / Нац. акад. внутр. справ, Навч.-наук. ін-т заочн. та дистанц. навч., НАПрН України. – К. : НАВС, 2012. – Ч. 2. – 292 с.
Х.е(4УКР)л0 / Д 36 											ч.з. № 1
До 10-ї річниці чинності Кримінального кодексу України : матеріали наук.-практ. конф. (29 листоп. 2011 р.) / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", "Полтав. юрид. ін-т”. – Полтава : ПП Петренко, 2011. – 185 с.
Х628.1 / Д 55 											ч.з. № 1, хр, н/аб 
Європейські стандарти захисту прав та свобод людини у кримінальному судочинстві : матеріали наук.-практ. конф. 13 груд. 2013 р. / Харків. екон.-прав. ун-т, Корпорація "Правники України", АСАД Юрид. Компанія. – Х. : Право2013. – 144 с.
Х629.38 / Е 24 												ч.з №1, хр
Законодавство України: проблеми та перспективи розвитку : зб. матеріалів XIV Всеукр. наук.-практ. конф. / НАН України, Київ. ун-т права. – К. : Ліра-К, 2013. – 335 с.
Х062.031 / З–19 											ч.з. №1, хр
Конституция, конституционализм, конституционализация правовых систем: актуальное соотношение понятий и трендов : сб. материалов по итогам Междунар. науч.-практ. конф. посвящ. 20-летию Конституции РФ, г. Тверь, 17-18 мая 201 г. / Твер. гос. ун-т. – Тверь, 2013. – 408 с.
Х620.12(4РОС) / К 65 											ч.з. № 1
Концептуальні проблеми кримінологічної політики в Україні : матеріали VIII міжвуз. наук. студент. конф. з кримінології та кримін.-викон. права (м. Харків, 27 листоп. 2009 р.) / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; голова редкол. А. П. Гетьман. – Х., 2010. – 115 с.
Х628.3  / К 65 										ч.з. № 1, хр, н/аб, філ № 2
Народное представительство и электоральная культура : материалы междунар. науч.-практ. конф. (20-23 мая 2010 г. Самара) / Правительство Самар. обл., Самар. губерн. Дума, Избират. комиссия Самар. обл., Самар. гос. ун-т, Самар. юрид. ин-т ГУФСИН России. – Самара : Универс групп, 2011. – 326 с.
Х620.5 / Н 30 												хр
Необхідність та передумови інвентаризації податкових пільг у системі оподаткування України : зб. наук. пр. за матеріалами наук.-практ. круглого столу, 5 берез. 2013 р. / Мін-во доходів і зборів України, Нац. ун-т держ. податкової служби України, НАПрН України, НДІ фін. права. – К. : Алерта, 2013. – 160 с.
Х622.210 + Х.е(4УКР)л0 / Н 52 										ч.з. № 1
Правові засади гарантування та захисту прав і свобод людини і громадянина : зб. наук. ст. та тез наук. повідомл. за матеріалами Міжнар. наук.-практ. конф., 23 листоп. 2012 р., м. Полтава. / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Полтав. юрид. ін-т, НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування, Асоц. випускників НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Точка, 2012. – Ч. 2. – 254 с.
Х620.32 / П 68 											ч.з. № 1
Правові засади гарантування та захисту прав і свобод людини і громадянина : зб. тез наук. доп. і повідомл. 2 Міжнар. наук.-практ. конф. (м. Полтава, 6 груд. 2013 р.) / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місцев. самовряд, Асоц. випускників НУ ЮАУ. – Х. : Право, 2013. – 632 с.
Х620.32 / П 68 										ч.з. № 1, хр
Правові проблеми переходу до інноваційної моделі економічного розвитку в Україні : зб. матеріалів наук.-практ. конф., 25 лист. 2011 р. / НДІ прав. забезпеч. інновац. діяльності, НАПрН України, НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Полт. юрид. ін-т. – Полтава : Техсервіс, 2011. – 338 с.
Х623.92 / П 68 										ч.з. № 1, хр
Проблеми порівняльного правознавства : зб. тез наук. доп. III міжнар. наук. конф. "Компаративістські читання" / Львів. держ. ун-т внутр. справ, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України, Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Укр. ассоц. порівн. правознавства. – Л. ; К., 2011. – 299 с.
Х081 + Х.е(0)л0 / П 78 											хр
Проверка судебных решений в гражданском процессе Украины и Росии : сб. тез. науч. докл. и сообщ. "круглого стола" каф. гражд. процесса Нац. ун-та "Юрид. акад. Украины им. Ярослава Мудрого" и юрид. фак. Моск. гос. ун-та им. М. В. Ломоносова, Харьков, 19 марта 2013 г. / НУ ЮАУ, МГУ им. М. В. Ломоносова, Юрид. фак. – Х. : Право, 2013. – 118 с.
Х629.217.8 / П 78 											хр, н/аб
Роль Конституционного суда в реализации конституционных прав и свобод граждан : материалы междунар. конф., Минск, 22 сент. 2009 р. / Герман. фонд междунар. прав. сотрудничества. – Минск : Амалфея, 2010. – 132 с.
Х629.015.2 / Р 68											 хр
Роль науки в формуванні громадянського суспільства та правової держави : матеріали ІІ міжнар. міжвуз. наук. конф., 22-23 лист. 2013 р. / Харк. економ.-прав. ун-т. – Х. : ХЕПУ, 2013. – 244 с.
Х.е(0)л0 / Р 68												 ч.з. № 1
Теоретико-правові засади формування сучасного медичного права в Україні : Друга Всеук. наук.-практ. конф., 18 жовт. 2013 р. / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Полтав. юрид. ін-т. – Полтава : Фірма "Техсервіс", 2013. – 390 с.
Х623.211.84 / Т 33 											хр.
Теорія та практика сучасної юриспруденції  : матеріали II Всеукр. наук. конф., (15 верес. 2013 р.-15 жовт. 2013 р.) / Асоц. випускників НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Точка, 2013. – 113 с.
Х.е(0)л0 / Т 33 											хр, н/аб
Юридическая наука, образование и практика: исторический опыт и перспективы развития : материалы междунар. науч.-практ. конф. проф.-препод. состава и молодых ученых, 16-18 апр. 2013 г. / Белгород. ун-т кооперации, экономики и права. – Белгород : БУКЭП, 2013. – 267 с.
Х.е(0)л0 / Ю 70 											ч.з. № 1
Юридична освіта
Гусаров С. М. Вищий навчальний заклад МВС УкраЇни : монографія / С. М. Гусаров ; Харк. нац. уні-т внутр. справ. – Х. : Золота миля, 2013. – 324 с.
Х.р(4Укр)3 / Г 96 											хр
Національний університет "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого". Військово-юридичний факультет : інф. довід. для студ., курсанта військово-юрид. фак-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред. В. М. Шевчук. – Х., 2013. – 48 с.
Х.р(4Укр)32 / Н 35 											ДБВ
Через півстоліття. Літопис впипускників Харківського юридичного інституту 1963 року / оргомітет В. Я Тацій [та ін.]. – К. : Арт Економі, 2013. – 216 с.
Х.р(4Укр)32 + Х.д / Ч–46 										ДБВ
Теорія держави і права
The Legal system of Ukraine: Part, Presentand Future : in 5 v. / National academy of legal sciences of Ukraine. – Kyiv; Kharkiv : Pravo, 2013 – 2013
V. 1 : Metodological, historical, and theorotical problems of the forming and development of the legal system of Ukraine / gen. ed. A. V. Petryshyn. – 808 с.
V. 2 : Constitutional Foundations of the legal system of Ukraine and Problems of improvement / gen.ed. Iu. P. Bytiak. – 535 с.
V. 3 : Civil-Law Sciences. Private Law / gen. ed. N. S. Kuznetsova. – 591 с.
V. 4 : Mrtodological fudations of the Development of ecological, landagrarianand economic law / gen.ed. Iu. S. Shemshuchenko. – 408 с.
V. 5 : Criminal-Law Sciences. Urgent Problems of combatting criminality in Ukrain / gen. ed. V. V. Stashys. – 782 с.
Х062.06 / L49 												ч.з. № 3
Держава у правовому вимірі : навч. посіб. у питаннях і відповідях / Т. Є. Кагановська [та ін.] ; Фонд підтримки демократич. ініціатив Є. Кушнарьова. – Х. : Право, 2013. – 586 с.
Х0 / Д 36 												хр, н/аб 
Кельман М. С. Загальна теорія держави та права : підручник / М. С. Кельман, О. Г. Мурашин, Н. М. Хома. – 3-е вид., стереот. – Л. : Новий Світ-2000, 2013. – 584 с. – (Вища освіта в Україні).
Х0(4УКР)я73 / К 33 											ч.з. №1
Кресін О. В. Порівняльне правознавство у XIX–XX століттях: проблеми становлення : монографія / О. В. Кресін ; Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К. : Логос, 2011. – 294 с.
Х081 / К 80 												хр
Правова доктрина України : у 5 т. / НАПрН України. – Х. : Право, 2013.
Т. 1 : Загальнотеоретична та історична юриспруденція / за заг. ред. О. В. Петришина. – 976 с.
Т. 2 : Публічно-правова доктрина України / за заг. ред. Ю. П. Битяка. – 760 с.
Т. 3 : Доктрина приватного права України / за заг. ред. Н. С. Кузнєцової. – 864 с.
Т. 4 : Доктринальні проблеми екологічного, аграрного та господарського права / за заг. ред. Ю. С. Шемшученко. – 848 с.
Т. 5 : Кримінально-правові науки в Україні: стан, проблеми та шляхи розвитку / за заг. ред. В. Я. Тація, В. І. Борисова. – 1240 с.
Х0 / П 68												 хр, н/аб
Размєтаєва Ю. С. Права людини як фундаментальна цінність громадянського суспільства : монографія / Ю. С. Размєтаєва. – Х. : Финарт, 2013. – 196 с.
Х062.09 / Р 17 												хр
Риндюк В. І. Проблеми законодавчої техніки в Україні: теорія та практика : монографія / В. І. Риндюк ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К. : Юрид. думка, 2012. – 272 с.
Х062.030 / Р 51 											хр
Сорокин В. В. Юридическая глобалистика : учеб. / В. В. Сорокин ; Новосиб. гос. техн. ун-т. – Новосибирск : Изд-во НГТУ, 2010. – 915 с.
Х062.00 я73 / С 65											 хр
Соціальна держава: досвід політико-економічного аналізу : монографія / за ред. Л. С. Шевченко. – Х. : НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", 2012. – 275 с.
Х061.03 / С 69 											полнотекст
Історія держави і права
Малишев О. О. Міські сирітські суди в Україні: історико-правове дослідження / О. О. Малишев ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К. : Прінт-Сервіс, 2013. – 352 с.
Х2(4УКР)5 / М 19 											хр, н/аб
Селіхов Д. А. Аграрне законодавство Царської Росії в Україні епохи капіталізму (ІІ пол. ХІХ – поч. ХХ ст.) : монографія / Д. А. Селіхов. – Полтава : Укрпромторгсервіс, 2012. – 192 с.
Х2(4Укр)52 / С 29											 хр
Тематика контрольних робіт та методичні поради до їх виконання з навчально дисципліни "Історія України" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 1 курсу заоч. форм навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко, Є. О. Васильєв,  О. В. Середа. – Х., 2013. – 18 с.
Х2(4УКР) р / Т 32										 полнотекст
Хома Н. М. Історія держави та права зарубіжних країн : навч. посіб. / Н. М. Хома. – 3-тє вид.стереотип. – Л. : Новий Світ, 2000-2012. – 480 с.
Х2(0) я7 / Х 76 											ч.з. №1
Шевердін М. М. Історія держави і права України : курс лекцій / М. М. Шевердін. – вид. 2-ге, переробл. – Х. : Торсінг плюс, 2012. – 320 с.
Х2(4Укр)я73 / Ш 37 											хр
Конституційне право
Батанов О. В. Інавгурація: історія та сучасність / О. В. Батанов, О. М. Стойко, М. Д. Ходаківський ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К. : Юрид. думка, 2013. – 114 с.
Х620.611.1 / Б 28											 хр, н/аб
Верховна Рада України шостого скликання / Верхов. Рада України; голова ред. кол. В. О. Зайчук– К. : Парлам. вид-во, 2013.
Т. 24 : Сьома сесія 7 жовт. – 5 лист. 2010 р. : стенограф. звіт. – 688 с.
Т. 25 : Сьома сесія 16 лист. – 3 груд. 2010 р. : стенограф. звіт. – 768 с.
Т. 26 : Сьома сесія 14 груд. 2010 р. – 14 січ. 2011 р. : стенограф. звіт. – 888 с.
Т. 27 : Восьма сесія 1 лют. – 2 берез. 2011 р. : стенограф. звіт. – 752 с.
Х620.611.22 (4УКР) / В 36								 	хр, н/аб, філ №2
Волощук О. Т. Інститут президента в системі органів державної влади: історико-теоретичний аспект : монографія / О. Т. Волощук ; Чернів. нац. ун-т ім. Ю. Федьковича. – Чернівці, 2011. – 112 с.
Х620.611.1 / В 68											 хр
Джерела конституційного права України : [монографія] / відп. ред. Ю. С. Шемшученко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К. : Наук. думка, 2010. – 711 с. – (Проект "Наукова книга").
Х620 / Д 40												 хр
Кушніренко О. Г. Конституційне право України у запитаннях і відповідях : навч. посіб. / О. Г. Кушніренко, Т. М. Слінько. – Х. : Майдан, 2012. – 330 с.
Х620 я7 / К 96											 ч.з.№1, 2, н/аб
Маринів І. І. Конституційний контроль у Республіці Польща : монографія / І. І. Маринів ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 160 с.
Х620(4ПОЛ) / М 26										 н/аб, ч.з. №1
Правові засади оптимізації адміністративно-територіального устрою України : монографія / ред. І. О. Кресіна ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К. : Логос, 2013. – 296 с.
Х620.420.031 / П 68 											хр, н/аб
Програма навчальної дисципліни "Порівняльне конституційне право" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 2 курсу ден. та заоч. форм навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш, О. Г. Кушніренко, Т. М. Слінько. – Х., 2013. – 9 с.
Х620 р / П 78									хр, навч.від., ч.з. №1, н/аб, філ. №1
Реформування адміністративно-територіального устрою: український та зарубіжний досвід : монографія / за ред. І. О. Кресіної ; Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К. : Логос, 2011. – 399 с.
Х620.420.031 / Р 45											 хр
Адміністративне право
Адміністративна діяльність органів внутрішніх справ : підручник / за ред. В. Я. Настюка ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 472 с.
Х621.163 я7 / А 31 										ч.з. №1, філ №1
Адміністративне процесуальне право : навч. посіб. / Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ ; за заг.ред. Т. П. Мінки. – Х. : Право, 2013. – 352 с.
Х621.011–93  / А 31 										ч.з. №1, ч.з. №2
Адміністративно-правове регулювання міграційних процесів : навч. посіб. / МВС України, Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ ; за заг. ред. Т. П. Мінки. – Х. : Право, 2013. – 280 с.
Х621.163.121 / А 31 										ч.з. №1, філ. №1
Безпека людського розвитку в правовій, соціальній державі : монографія / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. Л. С. Шевченко. – Х., 2013. – 850 с.
Х621.14 / Б 40 											полнотекст
Береза А. В. Реформування публічної влади: сучасні концепції та політична практика : монографія / А. В. Береза ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К. : Логос, 2012. – 360 с.
Х621.011 / Б 48 											хр, н/аб
Бринцева Л. В. Адміністративний порядок вирішення адміністративно-правових спорів: загальна характеристика та шляхи удосконалення : монографія / Л. В. Бринцева. – Х. : ФІНН, 2011. – 120 с. – (Бібліотека юриста).
Х621.074 / Б 87 											хр
Від арифмометра до високих технологій : до 40-ї річниці створення Інформ. служби МВС України / МВС України ; ред. кол.: С. П. Черних, О. М. Іщенко, І. А. Аршинов. – Запоріжжя : Просвіта, 2012.
Т. 1. – 472 с.		Т. 2. – 640 с.
Х621.163(4УКР) / В 42 											хр
Волощук О. Т. Конституційний інститут уряду в зарубіжних державах : наук. доп. каф. міжнар. права (за результатами дослідж. планової теми) / О. Т. Волощук. – Чернівці, 2012. – 88 с.
Х810.111.5 / В 68 											хр
Гошовський В. С. Реформування системи виконавчої влади в Україні: концептуальні засади і правове регулювання : монографія / В. С. Гошовський. – К. : Хай-Тек Прес, 2012. – 320 с.
Х621.011 / Г 74 											хр
Захист в адміністративному процесі : практ. посіб. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 352 с.
Х621.074 / З–38 										ч.з. №1, філ. №1
Захист у господарському процесі : практ. посіб. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 328 с.
Х629.221–8 / З–38										 ч.з. №1, філ. №1
Захист у кримінальному процесі за новим Кримінальним процесуальним кодексом України : практ. посіб. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 352 с.
Х629.316 / З–38 										ч.з. №1, філ №1
Захист у цивільному процесі : практ. посіб. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 352 с.
Х629.211.7 / З–38 										ч.з. №1, філ №1
Кодекс України про адміністративні правопорушення : станом на 20 трав. 2011 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Одіссей, 2011. – 256 с. – (Закони України).
Х621.033 –324 / К 57 										ч.з. №1
Кодекс цивільного захисту України : станом на 7 лист. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право2013. – 128 с.
Х621.163.04 –324 / К 57										ч.з. №1
Коломоєць Т. О. Внутрішнє переконання судді в адміністративному процесі: теоретико-правовий та праксеологічний аспект формуваня : монографія / Т. О. Коломоєць, В. О. Немченко. – Херсон : Гельветика, 2013. – 180 с.
Х621.074 / К 61 										хр
Кочемировська О. О. Стандарти надання соціальних послуг особамякі постраждали від насильства в сім`ї: міжнародний досвід та рекомендації для України / О. О. Кочемировська, Г. О. Христова. – Запоріжжя : Друкар. світ, 2011. – 228 с.
Х621.159 / К 75											 хр
Мазепа М. М. Охоронна діяльність в Україні : монографія : у 2 ч. / М. М. Мазепа, Ю. О. Загуменна ; Хар. нац. ун-т внутр. спр. – Х. : ФОП Коваленко, 2013.
Ч. 1 : Державна служба охорони при МВС України. – 112 с.
Ч. 2 : Недержавні охоронні підприємства в Україні. – 156 с.
Х621.163 / М 13 											хр
Навчально-методичний посібник для практичних занять та самостійної роботи з навчальної дисципліни "Адміністративна діяльність органів внутрішніх справ" : (галузь знань 0304 "Право" освіт.-кваліф. рівень "Магістр"спец. 8.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. : В. Я. Настюк, О. Г. Фролова, В. В. Мартиновський. – Х., 2013. – 56 с.
Х621.163 р / Н 15									 хр,  ч.з.№1, н/аб, філ №1
Нормативно-правовий огляд щодо профілактики ВІЛ/СНІДу та доступу підлітківзокрема з груп ризикудо медико-соціальних послуг / В. М. Стешенко [та ін.]. – К. : Укр. ін-т соц. дослідж. ім. О. Яременка, 2013. – 230 с.
Х621.154 / Н 83 											хр
Постанови пленумуроз'яснення та рекомендації Вищого адміністративного суду України / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 438 с.
Х621.074 / П 63 										ч.з. №1, філ №1
Сквірський І. О. Теорія і практика громадського контролю у публічному управлінні: адміністративно-правове дослідження : монографія / І. О. Сквірський. – Х. : НикаНова, 2013. – 428 с.
Х621.072 / С 42											 хр
Стимулювання економічного зростання на місцевому рівні : аналіт. доп. / за ред. С. О. Біла ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2013. – 88 с. – (Регіональний розвиток ; вип. 1).
Х621.14 / С 80												 хр
Інформаційне право
Ліпкан В. А. Адміністративно-правовий режим інформації з обмеженим доступом в Україні : монографія / В. А. Ліпкан, В. Ю. Баскаков ; Глобал. орг. союз. лідерства, Акад. безпеки відкритого суспільства, Акад. наук вищ. освіти України. – К. : ФОП Ліпкан О. С., 2013. – 342 с.
Х621.153 / Л 61										 хр, н/аб, ч.з. №1
Фінансове право
Бюджетний кодекс України : станом на 1 верес. 2011 р. : відповідає офіц. текстові. – Х. : Право, 2011. – 131 с.
Х622.1 –324 / Б 98										ч.з. №1
Закон України Про банки і банківську діяльність. Закон України про Національний банк України : станом на 11 лист. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право2013. – 144 с.
Х622.011–32 + Х622.011.1 / З–19									 ч.з. №1, ч.з. №2
Материалы об исполнении бюджета города Харькова за 2009 год / Департамент бюджета и финансов Харьков. город. совета. – Х., 2010. – 400 с.
Х622.112 / М 34										 хр
Очерки налогово-правовой науки современности : монография / А. С. Алимбекова [и др.] ; под общ. ред.: Е. Ю. Грачева, Н. П. Кучерявенко ; Моск. гос. юрид. акад., НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – М.-Харьков : Право, 2013. – 680 с.
Х622.2 / О–95 										хр, н/аб, філ №1, 2, Полт. ф-т
Податковий кодекс України : станом на 15 груд. 2010 р. – Х. : Право, 2010. – 656 с.
Х622.2 –324 / П 44 										хр
Россіхіна Г. В. Застосування фінансово-правових норм : монографія / Г. В. Россіхіна. – Х. : Цифрова друкарня №1, 2013. – 400 с.
Х622 / Р 76											 хр
Самсін І. Л. Податкове зобов'язання: правова природадинаміка та наслідки невиконання : монографія / І. Л. Самсін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 328 с.
Х622.2 / С 17 											хр, н/аб
Шевчик О. С. Регулювання валютного контролю в Україні: фінансово-правовий аспект : монографія / О. С. Шевчик ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Полтава : РВВ ПДАА, 2012. – 168 с.
Х622.42 / Ш 37 									хр, н/аб, ч.з. №1, філ №2.
Зобов’язальне право
Більовський О. А. Державна житлова політика України: проблема соціально-економічної ефективності : аналіт. доп. / О. А. Більовський ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2012. – 136 с.
Х623.211.33 / Б 61 											хр
Договірне право України у схемах і таблицях / ред. С. І. Чорнооченко. – Запоріжжя : Запоріз. нац. ун-т, 2011. – 504 с.
Х623.204 / Д 59 											ч.з. №1
Закон України "Про відновлення платоспроможності боржника або визнання його банкрутом : станом на 20 листоп. 2013 р. – Х. : Право, 2013. – 144 с.
Х623.212.4 / З–19										 ч.з. №1, ч.з.№2
Програма навчальної дисципліни "Медичне право" : (галузь знань 0304  "Право"освітньо-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") для студ. IV курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; уклад.: Д. В. Задихайло, В. М. Пашков. – Х., 2013. – 10 с.
Х623.211.84 р / П 78										 хр, Полт. ф-т
Стеценко В. Ю. Медичне право України (реформування охорони здоров'я в умовах страхової медицини) : монографія / В. Ю. Стеценко, Г. М. Токарєв. – К. : Атіка, 2012. – 144 с.
Х623.211.84(4УКР) + Х623.212.121 / С 79 									хр
Стеценко С. Г. Медичне право України (правові засади трансплантації органів і тканин людини) : монографія / С. Г. Стеценко, О. Г. Палагеша. – К. : Атіка, 2013. – 144 с.
Х623.211.84 / С 79 											хр
Право інтелектуальної власності
Афанасьєва К. О. Право видавця та редактора : навч.-метод. посіб. / К. О. Афанасьєва ; НАПрН України, НДІ інтелект. власності. – К. : НДІ ІВ НАПрНУ : Лазурит-Поліграф, 2013. – 202 с.
Х623.307 / А 94 											хр
Спадкове право
Орлов І. П. Правочини в сфері спадкового права: загальні положення : монографія / І. П. Орлов ; Харк. екон.-прав. ун-т. – Х. : Диса плюс, 2013. – 248 с.
Х623.8 / О–66												 хр
Господарське право
Курчин О. Г. Господарсько-правове регулювання розміщення зовнішньої реклами на об'єктах комунальної власності : монографія / О. Г. Курчин, В. А. Устименко ; НАН України, Ін-т екон.-прав. дослідж. – К. : Юрінком Інтер2013. – 240 с.
Х623.195 + Х623.9 + Х623.12 / К 93									хр
Господарське право України : навч. посіб. : у 2 ч. / за заг. ред. О. П. Гетьманець, Ю. М. Жорнокуя, О. М. Шуміла. – К. : Хай-Тек Прес, 2013. – Ч. 1. – 2013. – 386 с.
Х623.9 я7 / Г 72 										філ №1, ч.з. №1
Завдання до практичних занять та контрольних робіт з навчальної дисципліни "Господарське право" : (галузь знань 0304 "Право"освітньо-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу заоч. форми навч. / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; уклад. Д. В. Задихайло [та ін.]. – Х., 2013. – 40 с.
Х623.9 р / З–13							 хр, н/аб, ч.з. №1, 2, Крим.,Полт. ф-т., філ №1,
Коссак В. М. Правовий захист економічної конкуренції : навч. посіб. / В. М. Коссак, Ю. М. Юркевич ; ЛНУ ім. І. Франка. – Л., 2013. – 314 с.
Х623.912 / К 71 											хр
Сімейне право
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Сімейне право" : (галузь знань 0304 "право" освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу / уклад. В. І. Борисова [та ін.]. – Х. : Право2013. – 63 с.
Х624р / Н 15								хр, Крим.,Полт. ф-т,ч.з.№1,2, н/аб,філ №1, 2
Сімейний кодекс України : станом на 1 верес. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право2013. – 104 с.
Х624–324 / С 37 									філ №1, 2, н/аб, ч.з.№1, 2,
Земельне право
Костяшкін І. О. Право загального землекористування громадян : монографія / І. О. Костяшкін ; Хмельниц. ун-т упр. та права. – Хмельницький, 2010. – 149 с.
Х625.1 / К 72												хр
Мірошниченко А. М. Змінені положення Земельного кодексу України : наук.-практ. комент. : станом на 14 лют. 2012 р. / А. М. Мірошниченко, Р. І. Марусенко. – К. : Правова єдність : Алерта : ЦУЛ, 2012. – 32 с.
Х625–324 / М 11 											Ч.З №1
Екологічне право
Вирішення проблеми електронних відходів: європейські підходи до української проблеми / Г. П. Виговська [та ін.]. – К. : ФОП Клименко В. Я., 2013. – 88 с.
Х625.80 / В 52												 хр
Аграрне (сільськогосподарське)право
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Аграрне право" : (галузь знань 0304 "Право"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / уклад.: М. В. Шульга, В. П. Жушман, Г. С. Корнієнко. – Х. : Право, 2013. – 30 с.
Х626р / Н 15 									хр, Полт. ф-т, ч.з. №1, 2, н/аб, філ №1
Проблеми розвитку аграрного та земельного права України : монографія / Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України ; за заг. ред.: B. I. Семчика, П. Ф. Кулинича. – К. : Ред. журн. "Право України" ; Х. : Право2013. – 372 с.
Х626 / П 78												 хр
Русан В. М. Організаційно-економічні інструменти державної аграрної політики в Україні : аналіт. доп. / В. М. Русан, О. В. Собкевич, А. Д. Юрченко ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД2013. – 88 с. – (Економіка ; Вип. 3).
Х626 / Р 88 												хр, н/аб
Трудове право
Бурак В. Я. Правові засади захисту трудових прав працівників : навч. посіб. / В. Я. Бурак ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – К. : Істина2013. – 186 с.
Х627.0 / Б 91 											ч.з. №1, філ №1
Бущенко П. А. Трудові спори та порядок їх розгляду : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; П. А. Бущенко, А. М. Слюсар, Н. М. Швець ; за ред. В. В. Жернакова. – Х., 2013. – 110 с.
Х627.52 я7 / Б 94 										полнотекст
Гошовський В. С. Особливості правового регулювання трудової діяльності депутатів Верховної Ради України : монографія / В. С. Гошовський ; Нац. акад. держ. упр. при Президентові України. – К., 2011. – 212 с.
Х627.82 + Х620.527 / Г 74 										хр
Навчально-методичний посібник для практичних занять з навчальної дисципліни "Трудові спори і порядок їх розгляду" : (галузь знань 0304 "Право" освіт.-кваліф. рівень "Магістр"спец. 8.03040101 "Правознавство") для студ. ф-ту підгот. проф. суддів : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Жернаков [та ін.]. – Х., 2013. – 50 с.
Х627.52 р / Н 15										полнотекст
Трудове право : підручник / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. В. В. Жернакова. – Х. : Право, 2013. – 496 с.
Х627 я7 / Т 78 										філ №1, ч.з.№1, 2, хр
Право соціального забезпечення
Вєтухова І. А. Пенсійне забезпечення : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; І. А. Вєтухова, Г. О. Яковлєва, О. М. Ярошенко ; за ред. В. В. Жернакова. – Х., 2013. – 230 с.
Х627.6 я7 / В 39										полнотекст
Кравцов Д. М. Організація роботи Пенсійного фонду України : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; Д. М. Кравцов, О. А. Яковлєв ; за ред. В. В. Жернакова. – Х., 2013. – 147 с.
Х627.621.2 я7 / К 77										полнотекст
Право соціального забезпечення : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; С. М. Прилипко [та ін.] ; за ред. В. В. Жернакова. – Х., 2013. – 126 с.
Х627.6 я7 / П 68										полнотекст
Сільченко С. О. Практикум з пенсійного забезпечення : навч. посіб./ НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; С. О. Сільченко, Г. О. Яковлєва ; за ред. В. В. Жернакова. – Х., 2013. – 197 с.
Х627.6 / С 36											полнотекст
Юшко А. М. Міжнародні соціальні стандарти : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; А. М. Юшко, Н. М. Швець ; за заг. ред. В. В. Жернакова. – Х., 2013. – 121 с.
Х627.6 я7 + Х916.2 / Ю 96									полнотекст
Кримінологія
Ліпкан В. А. Правові та організаційні засади протидії торгівлі людьми в Україні : монографія / В. А. Ліпкан, О. В. Кушнір. – К. : ФОП Ліпкан О. С., 2013. – 376 с.
Х628.322 / Л 61								 хр, ч.з.№1, н/аб, філ №1, 2, Крим. ф-т
Мартыненко О. А. Преступления сотрудников органов внутренних дел Украины : монография / О. А. Мартыненко, В. А. Самотиевич. – Х. : Права людини, 2013. – 288 с.
Х628.322 / М 29 											хр, н/аб
Протидія тероризму, нерозповсюдження зброї та матеріалів масового знищення й захист критичної інфраструктури : зб. матеріалів Міжвід. експерт. роб. групи створ. при НІСД / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД2013. – 104 с. – (Національна безпека ; вип. 2).
Х628.371 / П 83 											хр
Кримінально-виконавче право
Яковець І. С. Теоретичні та прикладні засади оптимізації процесу виконання кримінальних покарань : монографія / І. С. Яковець ; НАПрН України, НДІ вивч. пробл. злочинності ім. акад. В. В. Сташиса, НАПрН України. – Х. : Право, 2013. – 392 с.
Х628.4 / Я 47												 н/аб, хр
Система судових органів
Вільгушинський М. Й. Суди загальної юрисдикції як суб'єкти соціальної взаємодії: адміністративно-правове дослідження : монографія / М. Й. Вільгушинський ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К. : Київ. ун-т, 2013. – 415 с.
Х629.011 / В 46 											хр
Постанови пленуму узагальнення судової практикиінформаційні листи Вищого спеціалізованого суду України з розгляду цивільних і кримінальних справ (2011-2013) / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 548 с.
Х629.015 / П 63 										ч.з.№1, філ №1
Постанови узагальнення судової практикиправові висновки Верховного Суду України у справах цивільної юрисдиткції (2011-2013) / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учеб. лит., 2013. – 744 с.
Х629.014–91 + Х629.218 / П 63 									ч.з.№1, філ №1
Юридичний практикум (юридична клінічна освіта в Україні) / Є. І. Федик [та ін.]. – Л. : Новий Світ-2000, 2013. – 280 с.
Х629.081.9 / Ю 70 											хр
Система органів прокуратури
Діяльність прокурора з протидії порушеннім законодавства у сфері обігу наркотичних засобів. психотропних речовин і прекурсорів : наук.-практ. посіб. / Ген. прокуратура України, Нац. акад. прокуратури України ; за заг. ред. В. А. Занфірова. – К. : Істина, 2012. – 246 с.
Х629.122 / Д 50										 хр, філ №2
Карпунцов В. В. Функціональне призначення органів прокуратури: науково-практичний аналіз : монографія / В. В. Карпунцов ; за наук. ред. А. О. Селіванов. – К. : Логос, 2013. – 224 с.
Х629.11 / К 26 												хр
Основи організації роботи та управління в органах прокуратури України : підручник / Ген. прокуратура України, Нац. акад. прокуратури України ; за заг. ред.: В. П. Пшонки, О. М. Литвака. – К. : Алерта, 2013. – 486 с.
Х629.1 / О–75 											філ №1,ч.з. №1
Програма проходження для студентів Інституту підготовки кадрів для органів прокуратури України зі спеціальності "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 19 с.
Х.р / П 78 										хр, ч.з. № 1, н/аб, філ № 1, 2
Тематика контрольних робіт з основ прокурорської діяльності та методичні поради до їх виконання : електронне видання : (галузь знань 0304 "Право" освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст" спец. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Я. Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, П. М. Каркач, А. В. Лапкін. – Х. : 2013. – 14 с.
Х629.1 р / Т 32 										полнотекст
Цивільний процес
Васильєв С. В. Судочинство в господарських судах : підручник / С. В. Васильєв. – Х. : Еспада, 2013. – 320 с.
Х629.221.1 / В 19 										ч.з №1, 2
Закон України про нотаріат. – К. : Істина, 2013. – 184 с.
Х629.219(4УКР)–32 / З–19 									філ №1, ч.з №1
Науково-практичний коментар Закону України "Про нотаріат" : станом на 1 січ. 2012 р. / за ред. О. І. Остапенко. – К. : Професіонал, 2012. – 608 с.
Х629.219 –32.23 / Н 34 										ч.з №1
Програма навчальної дисципліни "Цивільний процес" / уклад. В. В. Комаров. – Х. : НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", 2010. – 14 с.
Х629.2 р / П 78 							хр., н/аб, філ №1,2, ч.з.№1, 2, Полт., Крим. ф-т.
Процесуальні документи в галузях цивільно-правових, трудових, сімейних, господарських, житлових та інших відносин. Зразкикоментаріпояснення : практ. посіб. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 402 с.
Х629.215 / П 84 										ч.з. №1, філ №1 
Ромовська З. Цивільний процесуальний кодекс : наук.-практ. аналіз / З. Ромовська, Н. Шумська, Н. Шумська. – К. : Дакор2013. – 600 с.
Х629.2–324 –32.23 / Р 70 									ч.з №1, філ №1
Цивільний процесуальний кодекс України : станом на 15 трав. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 208 с.
Х629.2 –324 / Ц 57 										ч.з №1
Кримінальний процес
Зейкан Я. П. Методика захисту в окремих категоріях кримінальних справ за КПК 2012 року / Я. П. Зейкан. – Х. : Коваленко О. В., 2013. – 376 с.
Х629.316 / З–47 										ч.з №1, філ №1
Кримінальний процес України в питаннях і відповідях : навч. посіб. / Л. Д. Удалова [та ін.]. – 3-тє вид. допов. – К. : Скіф ; Х. : Бурун и К, 2013. – 250 с.
Х629.3 я7 / К 82										ч.з №1, філ №1
Кримінальний процесуальний кодекс України. Закон України про внесення змін до деяких законодавчих актів України у зв`язку з прийняттям Кримінального процесуального кодексу України : станом на 22 трав. 2012 р. : відповідає офіц. текстові. – К. : Правова єдність : Алерта, 2012. – 304 с.
Х629.3–324 / К 82 										ч.з №1
Кримінально-процесуальний кодекс України : станом на 1 верес. 2011 р. : відповідає офіц. тексту / упоряд.: В. І. Маринів, О. Г. Шило. – Х. : Право, 2011. – 264 с.
Х629.3–324 / К 82											 хр
Литвинов B. B. Закриття кримінальної справи на стадії досудового розслідування : монографія / B. B. Литвинов ; МВС України, Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ. – Д. : Дніпропетр. держ. ун-т внутр. справ, 2012. – 196 с.
Х629.372 / Л 64											 хр
Негласні слідчі (розшукові) дії та використання результатів оперативно-розшукової діяльності у кримінальному провадженні : навч.-практ. посіб. / С. С. Кудінов [та ін.]. – Х. : Оберіг, 2013. – 344 с.
Х629.372.207.19 / Н 41										 н/аб, філ №1
Новий Кримінальний процесуальний кодекс України : коментар і роз'яснення, документи / відп. ред. В. С. Ковальський. – К. : Юрінком Інтер, 2013. – 408 с. – (Правозастосування).
Х629.3–324 / Н 73										ч.з №1, філ №1, 2
Складання кримінально-процесуальних документів у досудовому провадженні / Л. Д. Удалова [та ін.] ; Нац. акад. внутр. справ. – К. : КНТ2013. – 376 с.
Х629.36 / С 43											ч.з. №1, філ №1
Удалова Л. Д. Забезпечення відшкодування шкоди незаконно засудженим особам : [монографія] / Л. Д. Удалова, О. В. Савенков. – К. : КНТ2013. – 168 с.
Х629.310 / У 28										 хр, філ №1
Удалова Л. Д. Начальник слідчого відділу як суб'єкт кримінально-процесуального доказування : [монографія] / Л. Д. Удалова, Г. М. Мамка. – К. : Скіф, 2013. – 136 с.
Х629.372.201.3 / У 28 										хр, філ №1
Криміналістика
Алєксєєв О. О. Розслідування окремих видів злочинів : навч. посіб. / О. О. Алєксєєв, В. К. Весельський, В. В. Пясковський ; М-во внутр. справ України, Нац. акад. внутр. справ. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 278 с.
Х629.43 я7 / А 45 										хр, філ №1
Комаринська Ю. Б. Розслідування навмисних вбивствзамаскованих під нещасний випадок або самогубство на залізничному транспорті : навч. посіб. / Ю. Б. Комаринська, О. І. Галаган ; М-во освіти і наукимолоді та спорту України, МВС України, Нац. акад. внутр. справ. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 124 с.
Х629.431.311 / К 63 										філ №1,хр
Патик Л. Л. Техніко-криміналістичне дослідження підробленого паспорта громадянина України : навч. посіб. / Л. Л. Патик ; М-во освіти і науки, молоді та спорту України, МВС України, Нац. акад. внутр. справ. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 142 с.
Х629.415 / П 20 										хр, філ №1
Філософія держави і права
Шестопал С. С. Неотомістський напрямок у французькій філософії права: концепція Жака Марітена : монографія / С. С. Шестопал ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Юрайт, 2013. – 192 с.
Ю666.7 / Ш 52												 хр
Держава і право зарубіжних країн
Katznelson I. The politics of power: A Critical introduction to Ameracan Govermment = [Политика власти: американское правительство – критическое вступление] / I. Katznelson, M. Kesselma. – 6. nd ed. – New York ; London : W.W. Norton&Company, 2011. – 392 с.
Х810.111.5 (7СОЕ) / K23 										ч.з №3
Державне право зарубіжних країн (у схемах) : навч. посіб. / Б. В. Калиновський [та ін.] ; Нац. акад. внутр. справ. – К. : КНТ, 2012. – 528 с.
Х80 я7 / Д 36 											ч.з №1, Філ №1

Країнознавство
Львівська поштівка : мандрівка давнім містом :з колекції О. Коробова. – Л. : Лпдекс, 2012. – 468 с.
Д89 / Л 89									 хр
Соціологія
Тести з навчальної дисципліни "Соціологія" / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х.2011. – 74 с.
С5 р / Т 36 												ч.з. № 2
Історія
Басхаев А. Н. Ойраты. Воины Великой степи / А. Н. Басхаев. – Изд. 2-едоп. – Элиста : Джангар, 2011. – 344 с.
Т3(2)4 / Б 27												 хр
Литвин В. М. Історія України : підручник / В. М. Литвин ; відп. ред. В. А. Смолій. – К. : Наук. думка, 2010. – 829 с.
Т3(4Укр) / Л 64 									         філ №1, н/аб, ч.з №2
Економіка 
Бюджетна підтримка та податкове стимулювання національної економіки України : монографія / Держ. податк. служба України, Нац. ун-т держ. податк. служби України ; за заг. ред. Л. Л. Тарангул. – Ірпінь : Фенікс2012. – 532 с.
У9(4УКР)21 / Б 98											хр
Інноваційна інфраструктура в констексті національної інноваційної системи (економіко-правові проблеми) : монографія / НАПрН України, НДІ інтелект. Власності ; за наук. ред. О. Б. Бутнік-Сіверського. – К. : Лазурит-Поліграф, 2011. – 414 с.
У9(4УКР)–55 / И 66											 хр
Трофимова В. В. Самодостатня Україна: закономірності розвитку в епоху глобальної інтеграції : монографія / В. В. Трофимова ; Крим. ін-т бізнесу ун-ту економіки та упр. – Сімф. : Таврида, 2012. – 208 с.
У9 (4УКР) / Т 76											 хр
Політика
Ball T. Political ideologies and the democratic ideal = [Политические идеологии и демократический идеал] / Terence Ball, Richard Dagger. – Ed. 8 th. – Boston ; Columbus ; Indianapolis : Longman, 2011. – 337 с.
Ф02 / B18												ч.з №3
Europe Today: A twenty-first Century introduction = [Европа сегодня: на пороге двадцать первого века] / ed.: R Tierіky, E. Jones, S. van Genugten. – 4nd ed. – Lanham ; Boulder ; New York : Rowman & Littlefield Publishersinc.2011. – 485 с.
Х915.232.5 + Ф4(4) / E91 										ч.з №3
Громадянське суспільство: політичні та соціально-правові проблеми розвитку : монографія / за ред. М. П. Требіна ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право2013. – 536 с.
Ф011.61 / Г 87											 хр, н/аб, філ №1
Дівак В. В. Сепаратизм як феномен сучасної політики: політологічні та правові аспекти : монографія / В. В. Дівак. – К. : Логос, 2010. – 224 с.
Ф011.63 / Д 11												 хр
Колбая Г. Н. Сочинская олимпиада в глобальной политике / Г. Н. Колбая. – М. : ИНФРА-М2013. – 560 с.
Ф4(0) / К 60 												хр
Крючков Г. К. Партия коммунистов в условиях капиталистической реставрации. В помощь изучающим вопросы партийного строительства / Г. К. Крючков ; Ин-т пробл. социализма. – К. : Діапринт, 2013. – 200 с.
Ф61 (4Укр) / К 85											 хр
Маркс К. О революциисоциализме и коммунизме. Сущность и основные черты марксистко-ленинского учения / Карл Маркс, Фридрих Энгельс, Владимир Ленин. – К. : Бізнесполіграф, 2010. – 328 с. – (Общественная библиотека. Реалистическая теория и созидательная практика).
Ф050.12 / М 27 											хр
Піча В. М. Політологія : підручник / В. М. Піча, Н. М. Хома. – 5-те вид.виправл. і доповн. – Л. : Магнолія, 2006-2013. – 304 с. – (Вища освіта в Україні).
Ф0 я7 / П 36 												хр
Правові засади державної етнонаціональної політики в Україні : монографія / за ред. І. О. Кресіної ; Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького НАН України. – К. : Логос, 2011. – 400 с.
Х620.322.2 / П 68 										хр, н/аб, філ №1
Тимошенко В. А. Наркополітика, екологія, громадське здоров'я : наук. доп. за матеріалами практики та аналізу нац. стратегії щодо наркотиків / В. А. Тимошенко. – К. : Логос, 2010. – 24 с.
Ф011.43 / Т 41 											хр
Українська політична нація: проблеми становлення : зб. наук. ст. / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2012. – 384 с.
Ф011.63 / У 45 											ч.з №2

Безпека життєдіяльності
Цивільний захист і охорона праці в галузі : навч. посіб. / С. О. Ковжога [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 192 с.
Ц69 (4УКР) я73 / Ц 58 							н/аб, хр, ч.з №2, Крим., Полт. ф-т, філ №1, 2
Культура
Данильян О. Г. Культурология : учебник / О. Г. Данильян, В. М. Тараненко. – 2-е изд. – М. : ИНФРА-М, 2013. – 239  с. – (Высшее образование – Бакалавриат).
Ч11 я7 / Д 18 												хр
Жлобологія : Мистецько-культурологічний проект / авт.куратор та упоряд. проекту А. Мухарський. – перше укр. вид. – К. : Наш формат, 2013. – 286 с.
Ч11(4УКР) / Ж 76											 хр
Савельєв В. П. Культурологія. Етика. Естетика : навч. посіб. / В. П. Савельєв, С. М. Повторева ; М-во освіти і наукимолоді та спорту України. – Л. : Магнолія-2006, 2012. – 352 с. – (Вища освіта в Україні).
Ч11 я7 / С 12												 хр
Освіта. Педагогіка
Андрущенко В. П. Наш Університет. Дорога до Храму... / В. П. Андрущенко. – К. : [б. в.], 2010. – 327 с.
Ч48(4УКР) / А 66											 хр
Біляковська О. О. Дидактика вищої школи : навч. посіб. / О. О. Біляковська, І. Я. Мищишин, С. Б. Цюра ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – Л. : ЛНУ ім. І. Франка, 2013. – 360 с.
Ч48 / Б 61												 хр
Харківський національний університет міського господарства імені О. М. Бекетова : монографія / кер. вид. проекту В. М. Бабаєв. – Х. : Золоті сторінки, 2012. – 520 с.
Ч48(4УКР) / Х 21 											хр
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство. Бібліографознавство
Бібліографічний опис електронних видань в АБІС "ІРБІС" : метод. поради / Харк. держ. наук. б-ка ім. В. Г. Короленка ; уклад.: Л. О. Мартовицька, О. А. Поліщук. – Х., 2013. – 38 с.
Ч73 / Б 59 												ДБВ
Електронні книжки та електронні читанки (рідери) в бібліотеці: з чого почати? / Укр. бібл. асоц., Нац. парламент. б-ка України, Наук. б-ка Нац. ун-ту "Києво-Могилян. акад." ; [уклад.: Пашкова В. С., Ярошенко Т. О.]. – К. : Самміт-Книга, 2013. – 64 с.
Ч73 / Е 50												 н/аб
Короленківські читання 2012. Взаємодія та партнерство бібліотек у регіональному інформаційному просторі : матеріали XV всеукр. наук.-прак. конф., Харків 11 жовт. 2012 р. – Х., 2013. – 286 с.
Ч73 / К 68 												ДБВ
Персональна та біобібліографія в технологіях управління знаннями : матеріали Міжнар. семінару-тренінгу, Харків, 4 квіт. 2013 р. / Харк. держ. наук. б-ка ім. В. Г. Короленка. – Х., 2013. – 152 с.
Ч75 / П 27												ДБВ
Університетська бібліотека та інформаційні сервіси для науки та освіти : матеріали наук.-практ. інтернет-конф.10 жовт. 2013 р. / Нац фарм. ун-т. Наук. б-ка. – Х., 2013. – 110 с.
Ч73 / У 58 												н/аб
Мовознавство
Український правопис. – К. : Наук. думка, 2012. – 286 с.
Ш141.4 / У 45											полнотекст
Літературознавство
Шумейко О. А. Мовні засоби творення комічного в сучасній українській поезії (на матеріалі творів другої половини XX століття) / О. А. Шумейко. – Х. : Оберіг, 2010. – 206 с.
Ш5(4Укр) / Ш 96									 		хр
Художня література (твори)
Alter ego. Без цензуры, вне политики. Второе "Я". Спецпроект "Человек правосудия". – Х., 2012. – № 12. – 438 с.
Ш6(4УКР) / А 52 											хр
Бабкин М. А. Нужная работа : роман / Михаил Бабкин. – М. : АРМАДА : Альфа-Книга, 2013. – 346 с.
Ш6(4РОС) / Б 12 											н/аб
Барбери М. Элегантность ёжика : роман / Мюриель Барбери ; пер. с фр.: Н. Мавлевич, М. Кожевникова. – М. : Иностранка2010. – 400 с.
Ш6(4ФРА) / Б 24											 н/аб
Бауров А. Нойоны. Сумерки Эрафии / Александр Бауров. – СПб. : Ленинград2013. – 400 с. – (Современный фантастический боевик).
Ш6(4РОС) / Б 29 											н/аб
Бескровный М. Точка зрения закуски / Михаил Бескровный. – СПб. : Ленинград2012. – 432 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / Б 53											 н/аб
Борисов О. Док / Олег Борисов. – СПб. : Ленинград2013. – 384 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / Б 82 											н/аб
Васильев В. Homo hominis... (человек человеку) / В. Васильев. – Мариуполь : Б. и., 2012. – 336 с.
Ш6(4Укр) + Я4 / В 19 											хр
Вдовиченко Г. К. Купальниця : роман / Г. К. Вдовиченко. – Х. : Клуб семейн. досуга, 2012. – 240 с.
Ш6(4Укр) / В 25											 хр
Величко А. Ф. Дом на берегу океана / Андрей Величко. – М. : Альфа-Книга, 2012. – 313 с. – (Фантастическая история).
Ш6(4РОС) / В 27 											н/аб
Волков О. М. Емісар : роман / Олексій Волков. – К. : Нора-Друк2012. – 286 с. – (Серія "Морок").
Ш6(4УКР) / В 67											хр
Горлач Н. И. События и люди. В кругу друзей.. / Николай Горлач. – Харьков : СИМ, 2012. – Ч. 3. – 508 с.
Ш6(4УКР) / Г 69											хр
Зимарин В. И. Мои стихи - живое слово / В. И. Зимарин. – Одесса : Печат. дом : Фаворит, 2013. – 80 с.
Ш6(4УКР) / З–62											 хр
Зимарин В. И. Мои стихи – моя отрада : сборник стихотворений / Виталий Зимарин. – Одесса : Печат. дом : Фаворит, 2010. – 218 с.
Ш6(4Укр) / З–62 											хр
Коваль Я. Война за корону / Ярослав Коваль. – СПб. : Лениздат, 2010. – 448 с.
Ш6(4РОС) / К 56 											н/аб
Коваль Я. Шаг к удаче / Ярослав Коваль. – СПб. : Лениздат, 2010. – 448 с.
Ш6(4РОС) / К 56											н/аб
Кокотюха А. А. Червоний : [роман] / Андрій Кокотюха ; [авт. передм. : В. Кіпіані ; худож. : Н. Переверзєва]. – Х. : Клуб сімейн. дозвілля, 2013. – 317 с.
Ш6(4Укр) / К 59 											хр
Констинский А. Іоголь : повесть / А. Констинский. – Х. : Точка, 2012. – 96 с.
Ш6(4Укр) / К 65											н/аб
Костинский А. ИNОЧИЕ / А. Костинский. – Х. : Слово, 2012. – 192 с.
Ш6(4Укр) / К 72											н/аб
Костинский А. ИNОЙ : Стихотворения / А. Костинский. – Харьков : Dobryni, 2012. – 168 с.
Ш6(4Укр) / К 72											хр
Кузнецов В. Сабля гетмана Мазепы / Виктор КузнецовИрина Тюняева. – СПб. : Ленинград, 2013. – 416 с. – (Боевая фантастика).
Ш6(4РОС) / К 89											н/аб
Кумин В. Пиратская угроза / Вячеслав Кумин. – СПб. : Лениздат, 2012. – 400 с.
Ш6(4РОС) / К 90 											н/аб
Лава : Журнал поэзии. 17. Мотрич и Харьков / глав. ред.: Б. Ант, Г. Титов. – Х. : Слово, 2013. – 171 с.
Ш6(4Укр) я5 / Л 13											н/аб
Леви М. Между небом и землей : роман / Марк Леви. – М. : Иностранка, 2010. – 288 с.
Ш6(4ФРА) / М 27 											н/аб
Логинов А. СССР – ответный удар / А. Логинов. – СПб. : Лениздат, 2010. – 352 с.
Ш6(4РОС) / Л 69 											н/аб
Мяхар О. Л. Дневник кота мага : роман / Ольга Мяхар. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2012. – 347 с.
Ш6(4РОС) / М 99 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – вице-принц / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – герцог / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2010. – 480 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – гранд / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – грандпринц / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2013. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – гроссфюрст / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2011. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – князь / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – конунг / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2010. – 512 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – король / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2013. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – курпринц / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2013. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – курфюрст / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2011. – 384 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – ландесфюрст / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2011. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – принц / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – принц короны / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2013. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – принц-консорт / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – принц-регент / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2013. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – рауграф / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2010. – 480 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – рейхсфюрст / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – фюрст / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2011. – 480 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки)
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – эрбпринц / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2013. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – эрцгерцог / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО, 2010. – 480 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66											 н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – эрцпринц / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Орловский Г. Ю. Ричард Длинные Руки – эрцфюрст / Гай Юлий Орловский. – М. : ЭКСМО2012. – 416 с. – (Баллады о Ричарде Длинные Руки).
Ш6(4РОС) / О–66 											н/аб
Петрушевская Л. Жила-была женщина, которая хотела убить соседского ребенка / Людмила Петрушевская. – М. : АСТ : Астрель ; Владимир : ВКТ, 2011. – 221 с.
Ш6(4РОС) / П 31											 н/аб
Радзинский Э. С. Загадки истории / Э. С. Радзинский. – М. : Астрель : АСТ ; К. : ТОВ ЦНМЛ, 2011. – 320 с. – (Коллекция мировых бестселлеров).
Ш6(4Рос) / Р 15 											хр
Радов А. Изгой. Начало пути : роман / Анатолий Радов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 343 с. – (Магия фэнтези).
Ш6(4РОС) / Р 15 											н/аб
Радов А. Изгой. По стезе Номана : роман / Анатолий Радов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2012. – 312 с. – (Магия фэнтези).
Ш6(4РОС) / Р 15											 н/аб
Радов А. Изгой. Тропа войны и магии : роман / Анатолий Радов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 347 с. – (Магия фэнтези).
Ш6(4РОС) / Р 15 											н/аб
Радов А. Изгой. Шаги сквозь Тьму : роман / Анатолий Радов. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2012. – 313 с. – (Магия фэнтези).
Ш6(4РОС) / Р 15											 н/аб
Рубина Д. Воскресная месса в Толедо / Дина Рубина. – М. : ЭКСМО, 2011. – 320 с.
Ш6(4РОС) / Р 82 											н/аб
Слоньовська О. Дівчинка на кулі : [роман] / Ольга Слоньовська. – Х. : Клуб сімейн. дозвілля, 2012. – 397 с.
Ш6(4Укр) / С 48											 хр
Талан С. Когда ты рядом : роман / Светлана Талан. – Х. ; Белгород : Клуб семейного досуга, 2012. – 320 с.
Ш6(4Укр) / Т 16 											хр
Тимченко В. П. Віра Надія Любов : Проза / В. П. Тимченко. – Х. : Крок, 2010. – 144 с.
Ш6(4УКР–4ХАР) / Т 41											 хр
Тимченко В. П. Про нас : поетична зб. / В. П. Тимченко. – Х. : Крок, 2013. – 112 с.
Ш6(4УКР–4ХАР) / Т 41 										хр
Тихий В. П. Уклін Людині, Квітам, Життю : [Вірші] : До 20-річчя Нац. акад. прав. наук. України / В. П. Тихий. – К. : Ін Юре2013. – 216 с.
Ш6(4Укр) / Т 46 											хр
Тройнич Я. Сказка для олигарха / Яна Тройнич, Марина Тройнич. – М. : АРМАДА : Альфа-книга, 2013. – 311 с.
Ш6(4РОС) / Т 70											 н/аб
Чирва А. М. Ваша честь : нариси про суддів / Андрій Чирва. – К. : Арт Економі, 2012–2013.
Т. 1. – 2012. – 592 с.
Т. 2 : До 20-річчя судової влади в незалежній Україні. – 2013. – 576 с.
Ш6(4УКР) / Ч–64 											хр
Шевченко И. С. Дочь хранителя : роман / Ирина Шевченко. – М. : АРМАДА : Альфа–Книга, 2013. – 505 с. – (Магия фэнтези).
Ш6(4РОС) / Ш 37 											н/аб
Шкляр В. М. Елементал / В. М. Шкляр. – Х. : Книжковий клуб "Клуб Сімейного Дозвілля", 2013. – 224 с.
Ш6(4УКР) / Ш 66											 хр
Мистецтвознавство
XIV Міжнародний фестиваль "С. Рахманінов та українська культура, 30 берез.-4 квіт. 2012 р.". – Х. : Майдан, 2012. – 30 с.
Щ31 / Ч–75 												хр
Релігієзнавство
Симонов В. А. Пророчества о войнах и катаклизмах. Россия, Ливия, Япония... Далее везде? / Виталий Симонов. – М. : ЭКСМО, 2011. – 192 с. – (2012. Апокалипсис: как его пережить).
Э391 / С 37 												н/аб
Філософія
Рижак Л. Філософія : підручник / Л. Рижак ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – Л. : ЛНУ ім. І. Франка, 2013. – 650 с.
Ю2 я7 / Р 49 												хр
Філософія (філософія, релігієзнавство, логіка, етика і естетика) : підручник / [М. І. Горлач, Є. М. Мануйлов, О. Ю. Панфілов та ін.] ; Харк. ун-т повітр. сил ім. І. Кожедуба. – 2-ге вид., допов. та перероб. – Х. : ХУПС, 2011. – 409 с. – Авт. зазначено на звороті тит. арк.
Ю3 я7 / Ф 51 												хр
Логіка
Логіка для юристів (кредитно-модульний курс) : навч. посіб. / В. І. Цимбалюк, Л. А. Циганчук, О. А. Мітчук [та ін.]. – Львів : Новий Світ–2000, 2011. – 216 с. – (Вища освіта в Україні).
Ю4 я7 / Л 69 												хр
Етика
Етика ділового спілкування : навч. посіб. для студ. вищ. навч. закладів / В. Г. Воронкова [та ін.]. – Л. : Магнолія 2006, 2012. – 310 [2] с. : рис.табл. – (Вища освіта в Україні).
Ю754 / Е 88												 хр
Психологія
Конфліктологія : навч. посіб. / за ред. Г. В. Гребенькова ; М-во внутр. справ України, Донец. юрид. ін-т Луган. держ. ун-ту внутр. справ ім. Е. О. Дідоренка. – Л. : Магнолія-2006, 2011. – 229 с. – (Вища освіта в Україні).
С55.7 / К 65												 хр
Довідкові видання
Нелюба А. Лексико-словотвірні інновації, 2010–2011 : словник / А. Нелюба ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна. – Х. : Харк. істор.-філолог. т-во, 2012. – 100 с.
Ш141.4 я2 / Н 49 											ДБВ
Мала енциклопедія господарського права / НАН України, Київ. ун-т права ; за заг. ред.: Ю. Л. Бошицький, С. І. Бевз. – К. : Ліра–К, 2013. – 232 с.
Х623.9 я2 / М 18											 ДБВ
Бібліографічні видання
А. И. Тихонов: "Посвящаю Вам..." : библиография / Нац. фарм. ун-т (Харьков) ; сост.: С. А. Тихонова, А. Б. Юрьева. – Х. : Оригинал, 2010. – 271 с. – (Ученые фармации).
Р28 (4УКР) я1 / Т 46 											хр
В. И. Глушков. Минулещо лине у майбутнє = В. М. Глушков. Прошлое, устремленное в будущее : до 90-річчя від дня народж. вченого / упоряд. Т. Мар'янович. – К. : Академперіодика, 2013. – 290 с.
З2 д / Г 55												 хр.
Віктор Олексійович Лозовой : (до 75-річчя від дня народж., 50-річчя наук.-пед., 60-річчя труд. та громад. діяльн.) : біогр. та бібліогр. покажч. / НУ"ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 72 с.
Х.дя1 + Ч11 / В 43 											ДБВ, н/аб
Валерій Володимирович Тіщенко : біобібліогр. покажч. / Нац ун-т “Одес. юрид. акад”. – О. : Фенікс, 2012. – 64 с. – (Серія "Вчені Національного університету "Одеська юридична академія" ; вип. 20).
Х.д я1 / Т 47												ДБВ

Електронні ресурси
Повнотекстові документи
Бажанов М. И. Назначение наказания по советскому уголовному праву : монография / М. И. Бажанов. – К. : Вища шк., 1980. – 216 с.
Безпека людського розвитку в правовій, соціальній державі : монографія / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. Л. С. Шевченко. – Х., 2013. – 850 с.
Борисов В. И. Уголовная ответственность за нарушение правил, норм и стандартов, обеспечивающих безопасность дорожного движения : монография / В. И. Борисов, С. В. Гизимчук. – Х. : Консум, 2001. – 160 с.
Бущенко П. А. Трудові спори та порядок їх розгляду : навч. посіб. / П. А. Бущенко, А. М. Слюсар, Н. М. Швець ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 110 с.
Вєтухова І. А. Пенсійне забезпечення : навч. посіб. / І. А. Вєтухова, Г. О. Яковлєва, О. М. Ярошенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 230 с.
Висновки та рекомендації за результатами впровадження проекту зі зміцнення та захисту прав жінок та дітей в Україні (TRES) / Проект зі зміцнення та захисту прав жінок та дітей в Україні (TRES) ; упоряд. Г. О. Христова. – К., 2011. – 56 с.
Вісник Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого". Серія: Економічна теорія та право : зб. наук. пр. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013.
№ 2 (13) – 340 с.
№ 3 (14) – 352 с.
Вісник Національного університету "Юридична академія України імені Ярослава Мудрого". Серія: Філософія, філософія права, політологія, соціологія : зб. наук. пр. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013.
№ 2(16) – 356 с.
№ 3(17) – 304 с.
Державне будівництво та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Право, 2013. – Вип. 25. – 247 с.
Диденко М. П. Возникновение и развитие советских судебных органов в УССР в период проведения Великой Октябрьской социалистической революции и в период иностранной военной интервенции и гражданской войны : дис. ... канд. юрид. наук / М. П. Диденко ; науч. рук. М. М. Гродзинский ; АН УССР. – Х., 1951. – 3+365+9 с.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу ден. форми навч. Ін-ту підгот. кадрів для органів юстиції / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, І. В. Назаров, О. М. Овчаренко. – Х., 2013. – 31 с.
Завдання до практичних занять та контрольних робіт з навчальної дисципліни "Господарське право" : (галузь знань 0304 "Право"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Д. В. Задихайло. – Х., 2013. – 40 с.
Кодекс України про адміністративні правопорушення : наук.-практ. коментар. – 2-ге вид. – К. : Правова єдність, 2008. – 655 с.
Коменский Я. А. Избранные педагогические сочинения / Я. А. Коменский. – М. : Учпедгиз, 1939. – Т. 1 : Великая дидактика / пер. с лат. Д. Н. Королькова ; под ред.с биогр. очерком и примеч. А. А. Красновского. – 317 [3] с. : ил.портр. ; 23 см. – Указ. имен: с. 304–313. – Библиогр.: с. 315–318. – (Педагогическая библиотека).
Кравцов Д. М. Організація роботи Пенсійного фонду України : навч. посіб. / Д. М. Кравцов, О. А. Яковлєв ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 147 с.
Ліпко І. П. Англійська мова для юристів  : підручник для студ. вищих навч. закладів / І. П. Ліпко. – Вінниця : Нова кн., 2004. – 208 с.
Мартиненко О. А. Злочинна шкодащо вчиняється працівниками ОВС України при виконанні службових обов'язків : монографія / О. А. Мартиненко, В. П. Шарікова. – Луганськ : Вірт. реальність, 2013. – 220 с.
Міщенко В. Я. Комплімент у мовленнєвій поведінці представників англомовних (британської та американської) культур / В. Я. Міщенко. – Х. : Майдан, 2008. – 144 с.
Навчально-методичний посібник для практичних занять з навчальної дисципліни "Трудові спори і порядок їх розгляду" : (галузь знань 0304 "Право"освіт.-кваліф. рівень "Магістр"спец. 8.03040101 "Правознавство") : для студ. ф-ту підгот. проф. суддів. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Жернаков [та ін.] . – Х., 2013. – 50 с.
Навчально-методичний посібник для практичних занять та самостійної роботи з навчальної дисципліни "Адміністративна діяльність органів внутрішніх справ" : (галузь знань 0304 "право"освіт.-кваліф. рівень "Магістр"спец. 8.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Я. Настюк, О. Г. Фролова, В. В. Мартиновський. – Х., 2013. – 56 с.
Науково-практичний коментар до Закону України "Про захист від недобросовісної конкуренції" / НДІ-т інтелект. власності, НАПрН України. – К. : Юрид. газета, 2013. – 176 с.
Переклад англомовної громадсько-політичної літератури. Система державного управління США : навч. посіб. / за ред. Л. М. Черноватий. – Вінниця : Нова кн., 2006. – 400 с.
Право соціального забезпечення : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. В. В. Жернакова. – Х., 2013. – 126 с.
Практикум з пенсійного забезпечення : навч. посіб. / С. О. Сільченко, Г. О. Яковлєва ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 197 с.
Мартыненко О. А. Преступления сотрудников органов внутренних дел Украины : монография / О. А. Мартыненко, В. А. Самотиевич. – Х. : Права людини, 2013. – 288 с.
Проблемы законности : сб. науч. тр. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013.
Вып. 121– 340 с
Вып. 122– 318 с.
Програма навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу ден. форми навч. Ін-ту підгот. кадрів для органів юстиції / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, Л. М. Москвич, І. В. Назаров. – Х., 2013. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Юридична аргументація" : (галузь знань 0304 "Право"0302 "Міжнар. відносини"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрями підгот. 6.030401 "Правознавство"6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 3 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. М. Юркевич, В. Д. Титов. – Х., 2013. – 8 с.
Програма проходження практики для студентів Інстуту підготовки кадрів для органів прокуратури України зі спеціальності "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін]. – Х., 2013. – 19 с.
Саидов А. Х. Сравнительное правоведение (основные правовые системы современности) : учеб. / А. Х. Саидов ; Ин-т государства и права РАН, Академ. прав. ун-т. – М. : Юристъ, 2000. – 448 с.
Современное право. – 2013. – № 1–6.
Соціальна держава: досвід політико-економічного аналізу : монографія / за ред. Л. С. Шевченко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 275 с.
Тематика контрольних робіт з основ прокурорської діяльності та методичні поради до їх виконання : (галузь знань 0304 "Право"освітньо-кваліф. рівень "Спеціаліст"спец. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, П. М. Каркач, А. В. Лапкін. – Х., 2013. – 14 с.
Тематика контрольних робіт та методичні поради до їх виконання з навчально дисципліни "Історія України" : (галузь знань 0302 "Міжнар. відносини"освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр"напрям 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 1 курсу заоч. форм навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко, Є. О. Васильєв, О. В. Середа. – Х., 2013. – 18 с.
Український правопис. – К. : Наук. думка, 2012. – 286 с.
Философия права / под ред. О. Г. Данильян. – Х. : Право, 2009. – 176 с.
Юшко А. М. Міжнародні соціальні стандарти : навч. посіб. / А. М. Юшко, Н. М. Швець ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 121 с.

20.01.2014		Укладач						В. В. Брагінська
			т. 704–92–53	(внутрішній т. 2–53)